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§ 124 Dnr KS 2021-000240 007 

Revisionsberättelse 2020 

Kommunfullmäktiges beslut 

Revisionsberättelsen läggs till handlingarna. 

Sammanfattning 

Revisionens ordförande Thomas Lundström (L) föredrar revisionsberättelsen.  

Revisionen bedömer att styrelse och nämnder i Skellefteå kommun i allt väsentligt 

har bedrivit verksamheten på ett ändamålsenligt och ur ekonomisk synpunkt 

tillfredsställande sätt. Revisionen vill dock uppmärksamma fullmäktige på att 

måluppfyllelsen i varierande grad är svagare för vissa av nämnderna. Revisorerna är 

samtidigt medvetna om att nämndernas måluppfyllelse i viss mån kan ha påverkats 

av den pågående pandemin.  

Revisionen bedömer att räkenskaperna i allt väsentligt är rättvisande, att styrelsens 

och nämndernas interna kontroll i allt väsentligt har varit tillräcklig, att utfallen i 

årsredovisningen är förenliga med fullmäktiges mål för god ekonomisk hushållning i 

ett finansiellt perspektiv. Revisionen kan dock inte på ett revisionellt vis bedöma om 

utfalleln är förenliga med fullmäktiges mål för god ekonomisk hushållning i ett 

verksamhetsperspektiv. 

Beslutsunderlag 

Revisionsberättelse för år 2020 

Redogörelse för revisorernas granskning år 2020 
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§ 125 Dnr KS 2021-000203 042 

Skellefteå kommuns årsredovisning 2020, inklusive 

nämndernas resultatöverföring 2020 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Skellefteå kommuns årsredovisning 2020 godkänns. 

2. Bedömningen om god ekonomisk hushållning godkänns. 

3. Förslag till resultatöverföring drift och investering 2020 samt interna 

resultatenheters egna kapital godkänns. 

Inlägg 

Evelina Fahlesson (S), Anna From-Lindqvist (C) samt Hans Brettschneider (MP) yttrar 

sig. 

Sammanfattning 

Kommunledningskontoret har sammanställt årsbokslut och årsredovisning för 

Skellefteå kommun gällande räkenskapsåret 2020, inklusive förslag till 

resultatöverföring av nämndernas över- och underskott 2020. 

År 2020 kan summeras ihop som ett mycket speciellt år med en pandemi som 

fortfarande bara var i sin linda när kommunen senast summerade ihop det gångna 

året i en årsredovisning. Under 2020 har kommunen arbetat intensivt med både 

krisledning och direkt arbete för att, tillsammans med både nationella, regionala 

och lokala aktörer, på olika sätt försöka motverka smittspridningen. Ett omfattande 

arbete har också bedrivits för att i största möjliga utsträckning upprätthålla 

nödvändiga samhällsfunktioner och verksamheter för kommunens invånare. Staten 

har också visat under året att man inte kommer att lämna de svenska kommunerna 

med stora ekonomiska problem utan har istället genom en rad åtgärder förbättrat 

det ekonomiska förutsättningarna. 

Resultatet för kommunkoncernen uppgick till plus 123 miljoner kronor, vilket är 

betydligt lägre än under ett normalår. Detta trots att kommunen enskilt redovisar 

ett resultat på plus 382 miljoner kronor, vilket överstiger budget med 310 miljoner 

kronor som är ett av de högsta resultaten på mycket länge. En av orsakerna till det 

stora överskottet för kommunen är statens stora ökning av statsbidragen för att 

kompensera för minskade skatteintäkter, ökade kostnader för att förhindra 

smittspridning samt ersättning för sjuklönekostnader. En annan orsak är at 

kostnaderna för arbetskraft minskat med 1,1 procent jämfört med 2019. Detta som 

en följd av att vissa verksamheter stängts ner eller hållits på en lägre nivå under 

pandemin (främst minskat behov av tidsbegränsad arbetskraft). En tredje viktig 

orsak är att kommunen sålt betydligt med mark och tomter jämfört med ett 

normalår. 

Att kommunkoncernen, trots kommunens starka resultat, ändå redovisar ett så pass 

svagt resultat beror på att stadshuskoncernens redovisar ett resultat på minus 173 

miljoner kronor, vilket exempelvis kan jämföras med resultatet 2019 på plus 538 

miljoner kronor. Orsaken till detta är i huvudsak ovanligt stora nedskrivningar av 

tillgångsvärden inom stadshuskoncernen. Under det gångna året har elpriset, under 

långa perioder, varit på historiskt låga nivåer, vilket avsevärt påverkat resultatet. För 

Skellefteå Kraft har det låga elpriset också medfört påtagliga nedskrivningar av 
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anläggningsvärden inom vindkraft med 566 miljoner kronor. Även 

vindkraftsproduktionen har påverkats av låga priser för el och elcertifikat, vilket ger 

ett betydligt sämre resultat än 2019. Vattenkraften har levererat ett rörelseresultat 

som är cirka 327 miljoner kronor lägre än 2019, trots att produktionsvolymen har 

varit högre. Det milda året har även påverkat värmeproduktionen som levererar ett 

sämre resultat än föregående år, trots fortsatt ökning av antalet nya kunder. 

Kommunallagen reglerar att alla kommuner ska ha en god ekonomisk hushållning i 

sina verksamheter. Kommunfullmäktige i Skellefteå har fastställt särskilda riktlinjer 

för god ekonomisk hushållning. Riktlinjerna har sin grund i tanken om ett hållbart 

samhälle, ett samhälle som bygger på social, ekonomisk och ekologisk hållbarhet, 

områden som är lika viktiga och ömsesidigt beroende av varandra. Förutom de 

verksamhetsmål som kommunfullmäktige beslutat om har ett antal finansiella mål 

tagits fram som stäms av löpande i delårsrapporter och årsredovisning. 

Avstämningen i årsredovisning 2020 visar att kommunen klarar alla sina mål 

omkring resultat, betalningsförmåga (soliditet), lånetak och finansiering av 

verksamhet. Målet om att andelen av kommunens kostnader som täcks av intäkter 

från taxor och avgifter minskade något från 7,6 till 7,5 procent, vilket bedöms bero 

på att flera verksamheter varit stängda under rådande pandemi med lägre intäkter 

som följd. Den samlade bedömningen är ändå att kommunen haft en god 

ekonomisk hushållning i sin verksamhet. 

Trots den stora positiva budgetavvikelsen för hela kommunen är det några nämnder 

som redovisar underskott. Gymnasienämnden redovisar en budgetavvikelse på 

minus 20 miljoner kronor. Nämndens stora utmaning är att anpassa sin verksamhet 

till befintliga intäkter, samtidigt som det finns ett externt tryck om utökat utbud 

(främst vuxenutbildning men även vissa gymnasieprogram) relaterat till Skellefteås 

pågående samhällsomvandling. 

Socialnämnden redovisar ett underskott på minus 28 miljoner kronor. De 

ekonomiska konsekvenserna för nämnden av covid-19 har varit omfattande för att 

kunna ge trygg och säker vård, omsorg och stöd. Merkostnader för personal inom 

vård och omsorg uppskattas till cirka 35 miljoner kronor och merkostnader för 

inköp av skyddsutrustning (munskydd, masker, visir, rockar/förkläden, handsprit, 

m.m.) uppskattas till cirka 10 miljoner kronor. Utöver detta har även anpassningar i 

verksamheten gjorts som rör lokaler, material och liknande motsvarande 3 miljoner 

kronor. Samtliga merkostnader för socialnämnden till följd av covid-19 föreslås 

täckas i årets bokslut. 

Samhällsbyggnadsnämnden redovisar ett underskott på minus 11 miljoner kronor. 

Det är främst vinterväghållningen som blivit dyrare än budget, vilket beror på den 

halkiga och isiga våren då kostnaderna för sandning samt upptagning av sanden 

blev högre än budget. 

Nämnderna ska enligt huvudregeln ta med sig eventuell avvikelse från årets 

driftbudget till nästkommande år. Syftet med överföringen är att, genom en ökad 

flexibilitet, stimulera till en effektiv resursanvändning. Överföringsbeloppen beslutas 

alltid av fullmäktige som även kan besluta om eventuella avsteg från huvudregeln. 

För investeringsprojekt är huvudregeln att så länge projektet pågår förs 

oförbrukade investeringsanslag över till nästkommande år. 

Förslaget till nämndernas resultatöverföring, gällande driften i den 

skattefinansierade verksamheten, uppgår till 157 miljoner kronor, vilket är 10 

miljoner kronor högre än överföringen 2019. Överföringen kan komma att påverka 
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kommunens resultat negativt år 2021 om överföringen till år 2022 blir mindre än 

överföringen till år 2021. Motivet till att överföringen är högre jämfört med 

föregående år är att resultatet för 2020 var ovanligt högt samt att bedömningen är 

att kommunen behöver olika typer av engångsresurser under 2021 för att starta upp 

olika verksamheter som ge möjligheter att stötta både föreningar och näringsliv 

inför återgången till ett mer normalt läge. 

Förutom huvudregeln i kommunens styrprinciper bygger 

kommunledningskontorets förslag på att verksamheter får täckning för de 

underskott (ökade kostnader och förlorade intäkter) som uppstått på grund av 

covid-19 samtidigt som de verksamheter som ”sparat” på grund av covid-19 istället 

får vara med och stödja de verksamheter som haft förluster under pandemin. 

Yrkanden 

Kommunstyrelsen föreslår att Skellefteå kommuns årsredovisning 2020 godkänns 

(beslutspunkt 1); att bedömningen om god ekonomisk hushållning godkänns 

(beslutspunkt 2), samt att förslag till resultatöverföring drift och investering 2020 

samt interna resultatenheters egna kapital godkänns (beslutspunkt 3). 

Evelina Fahlesson (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Beslutsgång 

Ordföranden finner att det enbart finns ett förslag till beslut, vilket också blir 

kommunfullmäktiges beslut. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens beslut 2021-04-19 

Skellefteå kommuns årsredovisning 2020, inklusive bilagor: 

Bilaga 1 Nämnder och bolag 

Bilaga 2 Resultatöverföring driftbudget 

Bilaga 3 Resultatöverföring investeringsbudget 

Bilaga 4 Specifikation eget kapital, taxefinansierad verksamhet och interna 

serviceenheter 

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2021-03-23 

 

  

Skickas till: 

Kommunledningskontoret, finans och juridik 

Revisionen 

Samtliga nämnder 
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§ 126 Dnr KS 2021-000241 007 

Ansvarsfrihet för 2020 års förvaltning 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunstyrelsen, nämnder och fullmäktigeberedningar samt de enskilda 

förtroendevalda i dessa organ beviljas ansvarsfrihet för 2020 års förvaltning. 

Jäv 

De ledamöter samt tjänstgörande ersättare som har uppdrag i kommunstyrelsen, 

nämnder och fullmäktigeberedningar deltar inte i behandlingen av ärendet i de 

delar som omfattar de organ i vilka de har uppdrag. 

Sammanfattning 

Revisionen tillstyrker i revisionsberättelsen att kommunstyrelsen, nämnder och 

fullmäktigeberedningar samt de enskilda förtroendevalda i dessa organ beviljas 

ansvarsfrihet för 2020 års förvaltning. 

  

Skickas till: 

Samtliga nämnder 

Demokratiberedningen 
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§ 127 Dnr KS 2021-000095 042 

Nämndernas årsrapporter 2020 

Kommunfullmäktiges beslut 

Nämndernas årsrapporter 2020 godkänns. 

Sammanfattning 

Nämnderna har upprättat årsrapporter för år 2020. 

Beslutsunderlag 

Årsrapport 2020 för bygg- och miljönämnden, fritidsnämnden, för- och 

grundskolenämnden, gemensam måltidsnämnd, gemensam nämnd för drift av 

personalsystem, gymnasienämnden, konsumentnämnden, kulturnämnden, 

kommunstyrelsen, nämnden för support och lokaler, personalnämnden, 

socialnämnden, samhällsbyggnadsnämnden, valnämnden samt 

överförmyndarnämnden 

  

Skickas till: 

Samtliga nämnder 
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§ 128 Dnr KS 2021-000212 042 

Årsbokslut 2020 inklusive koncernredovisning, 

årsredovisning, koncernbidrag, Skellefteå 

Stadshuskoncernen, samt aktieägartillskott till 

Skelleftebostäder AB 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Årsredovisningarna för Skellefteå Stadshuskoncernen enligt styrelsen för 

Skellefteå Stadshus ABs protokoll 2021-03-16 § 136 godkänns. 

2. Boksluten för Skellefteå Stadshuskoncernen enligt styrelsen för Skellefteå 

Stadshus ABs protokoll 2021-03-16 § 136 godkänns. 

3. Koncernredovisningen för Skellefteå Stadshuskoncernen enligt styrelsen för 

Skellefteå Stadshus ABs protokoll 2021-03-16 § 136 godkänns. 

4. Koncernbidragen för Skellefteå Stadshuskoncernen enligt styrelsen för 

Skellefteå Stadshus ABs protokoll 2021-03-16 § 136 godkänns. 

5. Ägartillskott från Skellefteå Stadshus AB till Skelleftebostäder AB enligt 

styrelsen för Skellefteå Stadshus ABs protokoll 2021-03-16 § 136 godkänns. 

Sammanfattning 

Styrelsen för Skellefteå Stadshus AB beslutade 2021-03-16 § 136 att föreslå 

kommunfullmäktige godkänna bokslut för i koncernen ingående bolag, 

koncernredovisning, årsredovisningar, hantering av koncernbidrag samt ägartillskott 

från Skellefteå Stadshus AB till Skelleftebostäder AB. Det aktieägartillskott som avses 

är 90 miljoner kronor i syfte att uppfylla värdeöverföringsreglerna enligt Lag om 

allmännyttiga kommunala bostadsaktiebolag. 

De koncernbidrag som utväxlats under 2020 är: 

Från Skellefteå Stadshus AB till Skellefteå IH Fastigheter AB 22 miljoner kronor; 

Från Skellefteå Stadshus AB till Skellefteå buss AB 29,350 miljoner kronor; 

Från Skellefteå Stadshus AB till Skellefteå City Airport AB 8, 8 miljoner kronor; 

Från Skellefteå Stadshus AB till Skellefteå Kulturhus AB 4, 83 miljoner kronor; 

Från Skellefteå Stadshus AB till Skellefteå Kraft AB 80 miljoner kronor; 

Från Skellefteå Industrihus AB till Skellefteå Stadshus AB 55 miljoner kronor; 

Från Skelleftebostäder AB till  Skellefteå Stadshus AB 90 miljoner kronor. 

 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2021-03-29 § 153 

Styrelsen för Skellefteå Stadshus ABs protokoll 2021-03-16 § 136 med bifogad 

årsredovisning 
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Skickas till: 

Skellefteå Stadshus AB 

Kommunledningskontoret finans och juridik 
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§ 129 Dnr KS 2021-000163 214 

Detaljplan för Orkestern 2 och 7 med mera inom 

stadsdelen Sjungande dalen, antagande 

Kommunfullmäktiges beslut 

Detaljplan för Orkestern 2 och 7 inom stadsdelen Sjungande dalen fastställs enligt 

bygg- och miljönämndens beslut 2021-02-25 § 42. 

Sammanfattning 

Bygg- och miljönämnden beslutade 2021-02-25 § 42 att föreslå kommunfullmäktige 

anta ett förslag till detaljplan för fastigheterna Orkestern 2 och Orkestern 7 inom 

stadsdelen Sjungande dalen, Skellefteå. 

Syftet med förslaget är att skapa förutsättningar för en förtätning av cirka 70 nya 

hyresrätter inom fastigheten Orkestern 7. I samband med det utökas också 

fastigheten Orkestern 2, detta för att skapa utrymme och förutsättningar för en god 

utemiljö för förskolebarnen. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2021-03-29 § 140 

Bygg- och miljönämndens protokoll 2021-02-25 § 42 

Samhällsbyggnads tjänsteskrivelse 2021-02-04 

Granskningsutlåtande 2021-02-04 

Planbeskrivning 2021-02-04 

Plankarta februari 2021 

Sol- och skuggstudie 2020-10-16 

  

Skickas till: 

Bygg- och miljönämnden 

Länsstyrelsen i Västerbottens län 
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§ 130 Dnr KS 2021-000125 140 

Strategi för Bottenvikens skärgård kommunsamverkan 

2021-2030 

Kommunfullmäktiges beslut 

Strategi för Bottenvikens skärgård kommunsamverkan 2021 – 2030 fastställs enligt 

fritidsnämndens beslut 2021-01-27 § 12. 

Inlägg 

Håkan Andersson (C) yttrar sig. 

Sammanfattning 

Fritidsnämnden beslutade 2021-01-27 § 12 att godkänna ett förslag till strategi 

Bottenvikens skärgård 2021-2030, samt överlämna detsamma för fastställande.  

Bottenvikens skärgård kommunsamverkan är ett samarbete som omfattar 

kommunerna Haparanda, Kalix, Luleå, Piteå och Skellefteå.  Det har hittills styrts av 

ett strategidokument omfattande perioden 2014 - 2020, utifrån önskemål om att 

fortsätta samarbetet har ett förslag till nytt strategidokument tagits fram. 

Under debatten påpekas att kommunfullmäktige, efter det att förslaget till strategi 

upprättat, har antagit en ny vision för Skellefteå kommun och att denna bör 

översändas till Bottenvikens skärgård kommunsamverkan för beaktande vid det 

fortsatta arbetet inom ramen för samverkan. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2021-03-29 § 134 

Fritidsnämndens protokoll 2021-01-27 § 12 

Kultur- och fritidskontorets tjänsteskrivelse 2021-01-21 

Förslag till strategi Bottenvikens skärgård 

Underlagsdokument, Bottenvikens skärgård 

 

  

Skickas till: 

Fritidsnämnden 

Haparanda kommun 

Kalix kommun  

Luleå kommun 

Piteå kommun 
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§ 131 Dnr KS 2021-000218 049 

Omfördelning av anslagna investeringsmedel för 

Karlgårdsbron 

Kommunfullmäktiges beslut 

70 miljoner kronor i investeringsanslag för byggande av Karlgårdsbron flyttas från år 

2023 till år 2021. 

Inlägg 

Hans Brettschneider (MP), Evelina Fahlesson (S) samt Peter Stensmar (S) yttrar sig. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktige behandlade 2020-11-17 § 273 ärendet "Finansiering och 

igångsättning av ny bro över Skellefteå älv, Karlgårdsbron". Beräknad total utgift för 

brobygget uppgick då till 300 miljoner kronor exklusive statsbidrag. 

Nu har en upphandling av totalentreprenör genomförts. Vinnare av upphandlingen 

blev Kauno Tiltai, som lämnade det lägsta anbudet för broentreprenaden, 202 

miljoner kronor. Kauno Tiltais anbud var lägre än andra anbudsgivare delvis p g a en 

offensiv tidplan men också p g a lanseringsmetoden där man tänker sig att använda 

pråmar istället för pålbrygga. Tidplanen innebär att stora delar av bron planeras 

byggas redan under 2021 och 2022.  

Utöver dessa utgifter har kommunen andra åtaganden som också ingår i projektet, 

exempelvis justeringar vid landfästen och förberedande arbeten. Kontraktssumman 

kan även komma att justeras under entreprenadtiden vilket inte är ovanligt för en 

totalentreprenad. Inom kalkylen finns en marginal motsvarande ca 50 miljoner till 

oförutsedda kostnader.  

Kommunledningskontoret, finans och juridik föreslår därför ingen sänkning av 

totalbudgeten i dagsläget då entreprenaden är riskfylld i och med sin komplexitet 

och den nu relativt offensiva ansatsen som tagits. Däremot så föreslås att delar av 

anslaget för investeringen flyttas från år 2023 till år 2021 med anledning av att den 

nya planen indikerar en tidigare igångsättning av bron jämfört med tidigare. 

Förändringen kräver ingen utökad likviditet under planperioden men kräver en 

omfördelning av likviditetsbehovet mellan åren. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2021-03-29 § 148 

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2021-03-17 
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Skickas till: 

Kommunledningskontoret, finans och juridik 

Samhällsbyggnadsnämnden 
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§ 132 Dnr KS 2021-000189 042 

Överföring av budgetram gällande personligt ombud 

från socialnämnden till bygg- och miljönämnden 

Kommunfullmäktiges beslut 

Budgetram på 637 000 kronor förs över från socialnämnden till bygg- och 

miljönämnden är 2021. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktige beslutade 2021-01-26  § 6 att ansvaret för verksamheten 

personligt ombud flyttas från socialnämnden till bygg- och miljönämnden. 

Socialnämndens budget för denna verksamhet uppgår i år till 637 000 kronor. 

Kommunledningskontoret, finans och juridik föreslår, efter kontakt med berörda 

verksamheter, att en budgetram på 637 000 kronor förs över från socialnämnden till 

bygg- och miljönämnden. Mottagande nämnd tar också över ansvaret för eventuell 

semesterlöneskuld. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2021-03-29 § 137 

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2021-03-09 

Kommunfullmäktiges protokoll 2021-01-26 § 6 

  

Skickas till: 

Kommunledningskontoret, finans och juridik 

Bygg- och miljönämnden 

Socialnämnden 
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§ 133 Dnr KS 2021-000195 003 

Gemensam nämnd för drift av personalsystem, avtal 

mellan de samverkande kommunerna för perioden 

2021-07-01 - 2022-12-31 

Kommunfullmäktiges beslut 

Avtal mellan de samverkande kommunerna i gemensam nämnd för drift av 

personalsystem fastställs enligt nämndens förslag 2021-03-05 § 8. 

Sammanfattning 

Den gemensamma nämnden för drift av personalsystem är ett samarbete mellan 

Skellefteå, Norsjö, Malå och Arvidsjaurs kommuner. En gemensam nämnd ska bland 

annat ha ett avtal mellan de samverkande kommunerna, godkänt av samtliga 

berörda kommunfullmäktige. 

Kommunfullmäktige i de samverkande kommunerna har godkänt ett nytt avtal som 

gäller första halvåret 2021. Nämnden beslutade 2021-03-05 § 8 att förelå 

kommunfullmäktige godkänna ett nytt avtal, som omfattar perioden fram till och 

med 202-12-31. Avtalet är, förutom i den del som avser Malå kommun, i stort sett 

oförändrat i förhållande till nuläget. 

Beträffande Malå kommun har det anpassats till kommunens köp av systemstöd 

från Skellefteå kommun. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2021-03-29 § 138 

Gemensam nämnd för drift av personalsystems protokoll 2021-03-05 § 8. 

Förslag till avtal 

  

Skickas till: 

Gemensam nämnd för drift av personalsystem 

Malå kommun 

Norsjö kommun 

Arvidsjaurs kommun 
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§ 134 Dnr KS 2021-000216 107 

Namnändring av AB Continentbus till Wrangel 

Skellefteå AB, godkännande av bolagsordning samt val 

av styrelse, lekmannarevisor och ombud 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Namnändring av AB Continentbus till Wrangel Skellefteå AB godkänns. 

2. Bolagsordning för Wrangel Skellefteå AB fastställs enligt 

kommunledningskontorets förslag. 

3. Samuel Lundqvist utses till ledamot i , samt ordförande för, styrelsen för 

Wrangel Skellefteå AB för perioden fram till och med den bolagsstämma 

som följer av nästa val till kommunfullmäktige. 

4. Ulrika Öhlund samt Niklas Hellsten utses till ledamöter i styrelsen för 

Wrangel Skellefteå AB för perioden fram till och med den bolagsstämma 

som följer av nästa val till kommunfullmäktige. 

5. Thomas Lundström utses till lekmannarevisor i Wrangel Skellefteå AB för 

perioden fram till och med den bolagsstämma som följer av nästa val till 

kommunfullmäktige. 

6. Thomas Nordenstam utses till ersättare för lekmannarevisor i Wrangel 

Skellefteå AB för perioden fram till och med den bolagsstämma som följer 

av nästa val till kommunfullmäktige. 

7. Evelina Fahlesson utses till ägarens ombud vid bolagsstämma för perioden 

fram till och med den bolagsstämma som följer av nästa val till 

kommunfullmäktige. 

Sammanfattning 

Skellefteå kommun har av Skellefteå Buss AB förvärvat samtliga aktier i AB 

Continentbus. Kommunfullmäktige har tidigare utsett en styrelse i bolaget. Då 

ägarförhållandena ändrats måste ny styrelse, aktieägarombud samt lekmannarevisor 

utses. 

Det föreslås även att bolagsnamnet ändras till Wrangel Skellefteå AB, detta för att 

markera att bolagets verksamhet är att förvalta och hyra ut fastigheten Wrangel 23, 

Skellefteå. Namnändringen medför att bolagsordningen måste ändras.  

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2021-03-29 § 157 

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2021-03-11 

Förslag till bolagsordning, Wrangel Skellefteå AB 
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Skickas till: 

Förvaltningen support och lokaler, ansvarig för Troman 

Skellefteå Stadshus AB 

Samuel Lundqvist 

Niklas Hellsten 

Ulrik Öhlund 

Thomas Nordenstam 

Thomas Lundström 

Evelina Fahlesson 

Wrangel Skellefteå AB 
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§ 135 Dnr KS 2021-000214 045 

Borgen för Skellefteå Krafts elhandel 

Kommunfullmäktiges beslut 

Skellefteå kommun ingår, såsom för egen skuld, borgen för Skellefteå Krafts ABs 

valutakonto med limit 10 miljoner euro i enlighet med de villkor som framgår av 

styrelsen för Skellefteå Stadshus ABs protokoll 2021-03-16 § 144.  

Sammanfattning 

Styrelsen för Skellefteå Stadshus AB beslutade 2021-03-16 § 144 att föreslå 

kommunfullmäktige besluta att Skellefteå kommun, såsom för egen skuld, ingår 

borgen för Skellefteå Krafts ABs valutakonto med limit 10 miljoner euro i enlighet 

med de villkor som presenterats i ärendet. 

Bakgrunden är att Skellefteå Kraft AB arbetar aktivt med elhandel på Nasdaq-

börsen. För att få fortsätta med det kräver nu Nasdaq en extra säkerhet”i form av 

garanterad limit i annan bank. Limiten måste uppgå till 10 miljoner euro. För att 

banken ska ställa ut denna kreditlimit så kräver den en kommunal borgen. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2021-03-29 § 156 

Styrelsen för Skellefteå Stadshus ABs protokoll 2021-03-16 § 144 

Skellefteå Kraft ABs beslutsunderlag 

 

  

Skickas till: 

Skellefteå Kraft AB 

Skellefteå Stadshus AB 

Kommunledningskontoret, finans och juridik 
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§ 136 Dnr KS 2021-000215 107 

Komplettering av investering i vattenkraftsanläggning 

Sällsjö, Skellefteå Kraft 

Kommunfullmäktiges beslut 

Utökningen av reinvesteringen i Sällsjö kraftverk med 12 miljoner kronor godkänns. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktige beslutade 2020-09-15 § 207 att godkänna Skellefteå Kraft ABs 

reinvestering i Sällsjö kraftverk. Skellefteå Kraft AB har nu identifierat en avvikelse 

som kräver att investeringen utökas med ytterligare 12 miljoner kronor, från 36 

miljoner kronor till 48 miljoner kronor. Styrelsen för Skellefteå Stadshus AB 

beslutade 2021-03-16 § 143 att föreslå kommunfullmäktige godkänna 

investeringsökningen. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2021-03-29 § 155 

Styrelsen för Skellefteå Stadshus ABs protokoll 2021-03-16 § 143  

Styrelsen för Skellefteå Kraft ABs protokoll 2021-02-26  

 

  

Skickas till: 

Skellefteå Kraft AB 

Skellefteå Stadshus AB 
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§ 137 Dnr KS 2020-000727 102 

Förlängning av mandatperiod, stiftelsen Träenigheten 

Kommunfullmäktiges beslut 

Mandatperioden för av Skellefteå kommun utsedd ledamot och ersättare i nu 

sittande styrelse för Stiftelsen Träenigheten omfattar perioden till och med 2022-

12-31.  

Sammanfattning 

Stiftelsen Träenigheten leds av en styrelse där Skellefteå kommun utser en ledamot 

och en ersättare. Enligt stiftelsens stadgar har styrelsens mandatperiod varit tre år, 

något som inte står i samklang med övriga uppdrag tillsatta av kommunfullmäktige 

som oftast löper över hela den fyraåriga perioden mellan ordinarie val till 

kommunfullmäktige.  

Stiftelsens styrelse har hos Länsstyrelsen i Norrbottens län, som utövar tillsyn över 

stiftelsen, anhållit om en förändring av styrelsens mandatperiod till att omfatta fyra 

år. Syftet är att mandatperioden skall vara bättre anpassad till dagens regelverk för 

folkvalda förtroendevalda. Länsstyrelsen har lämnat sitt medgivande till detta. 

Nuvarande styrelseledamot och -ersättare utsedda av Skellefteå kommun är vald för 

tiden t o m 2021-12-31. Genom att kommunfullmäktige förlänger deras 

mandatperiod t o m 2022-12-31 skulle mandatperioden bringas i samklang med 

den mandatperiod som gäller för nämnderna i Skellefteå kommun. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2021-03-29 § 139 

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2021-03-10 

Beslut, Länsstyrelsen i Norrbottens län 2020-11-13 

Nya stadgar för Stiftelsen Träenigheten 

  

Skickas till: 

Av Skellefteå kommun utsedda ledamöter och ersättare i styrelsen för Stiftelsen 

TräenighetenStiftelsen Tränenigheten 

Förvaltningen support och lokaler, ansvarig för Troman 
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§ 138 Dnr KS 2021-000177 700 

Rapport om ej verkställda beslut enligt socialtjänstlagen 

(SoL), kvartal 4, 2020 

Kommunfullmäktiges beslut 

Rapporten noteras. 

Sammanfattning 

Landets kommuner har skyldighet enligt socialtjänstlagen (SoL) att en gång per 

kvartal rapportera in gynnande beslut som inte verkställts inom tre månader från 

beslutsdatum.   

När kvartal 4 2020 är slut rapporteras 27 beslut (12 kvinnor/flickor och 15 

män/pojkar) som inte verkställts inom tre månader. Vård och omsorgsavdelningen 

(VoO) rapporterar 10 beslut, varav 4 är uppehåll i verkställigheten med anledning av 

pandemin, (5 pojkar/män och 5 flickor/kvinnor), Individ och familjeomsorgen (IFO) 

rapporterar 16 beslut (9 pojkar/män och 7 flickor/kvinnor) varav 1 är uppehåll i 

verkställigheten. Stöd och omsorg rapporterar 1 beslut (1 pojke/man). 

Totalt 12 beslut från föregående kvartal har verkställts och 10 har avslutats utan 

verkställighet, då behovet är förändrat eller inte kvarstår. När kvartalet var slut fanns 

totalt 27 beslut som inte hade verkställts inom tre månader eller har uppehåll i 

verkställigheten och därmed kommer att återrapporteras under nästa redovisning. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2021-03-29 § 135 

Socialnämndens protokoll 2021-02-25 § 32 

Socialkontorets tjänsteskrivelse 2021-01-26 

  

Skickas till: 

Socialnämnden 
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§ 139 Dnr KS 2021-000176 700 

Rapport om ej verkställda beslut enligt lagen om stöd 

och service till vissa funktionshindrade (LSS), kvartal 4, 

2020 

Kommunfullmäktiges beslut 

Rapporten noteras. 

Sammanfattning 

Landets kommuner har en skyldighet att rapportera ej verkställda gynnande beslut 

enligt Lag om stöd och service till vissa funktionshindrade (LSS) som inte verkställts 

inom tre månader från beslutsdatum. Socialnämnden rapporterar i avidentifierad 

form till kommunfullmäktige och kommunens revisorer. 

Socialkontoret rapporterar att under 2020 kvartal 4 fanns det 30 beslut, varav 20 

berör män/pojkar och 10 berör flickor/kvinnor, som inte verkställts inom tre 

månader. Det innebär att det är samma antal beslut och samma könsfördelning som 

föregående kvartal. Under kvartalet har 4 beslut som tidigare rapporterats in som ej 

verkställda verkställts. 3 beslut har avslutats utan att verkställas. Ett flertal av dessa 

personer har valt att avvakta med verkställighet på grund av pågående pandemi 

och andra har inte kunnat verkställas utifrån att verksamheterna tillfälligt stängt.  

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2021-03-29 § 153 

Socialnämndens protokoll 2021-02-25 § 31 

Socialkontorets tjänsteskrivelse 2021-01-26 

  

Skickas till: 

Socialnämnden 
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§ 140 Dnr KS 2021-000206 101 

Förteckning över motioner som inte är slutbehandlade 

Kommunfullmäktiges beslut 

Rapporten noteras. 

Sammanfattning 

En förteckning över motioner som inte är slutbehandlade har upprättats. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2021-03-29 § 151 

Förteckning över ej slutbehandlade motioner per 2021-03-12 
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§ 141 Dnr KS 2021-000217 102 

Ändrad representation i styrelser i hel- och delägda 

bolag, Skellefteå Kraft AB (Stiftelsen Exploratoriet, 

Bolaget Exploratoriet, Stiftelsen Finnfors 

Kraftversstyrelse, Skellefteå Kraft Elnät AB, Skellefteå 

Kraft Service AB, Energiservice Skellefteå AB, Skellefteå 

Kraft Fibernät AB, BlaikenVind AB, Ackra Invest AB, 

Norrlands Etanolkraft, GreenExergy AB, Skellefetälvens 

Vattenregleringsföretag, Indalsälvens 

Vattenregleringsföretag, Umeälvens 

Vattenreglierngsföretag, AC-Net Externservice AB, AC-

Net Internservice AB, Skellefteå Kraft Industry Locations 

AB, Nordic Industry Locations AB, Vattenkraftens 

Miljöfond AB, Charge Amps AB, Skellefteå Kraft 

Fastighetsutveckling AB, Exeri AB) 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Ann-Katrin Högdahl utses till ledamot i styrelsen för stiftelsen Exploratoriet 

för perioden fram till och med 2022-12-31. 

2. Jenny Fahlgren utses till ledamot i styrelsen för bolaget Exploratoriet för 

perioden fram till och med den bolagsstämma som följer på nästa val till 

kommunfullmäktige. 

3. Ann-Katrin Högdahl utses till suppleant i styrelsen för bolaget Exploratoriet 

för perioden fram till  och med den bolagsstämma som följer på nästa val 

till kommunfullmäktige. 

4. Fredrik Lundberg utses till ombud på bolagsstämma Exploratoriet för 

perioden fram till och med den bolagsstämma som följer på nästa val till 

kommunfullmäktige. 

5. Fredrik Lundberg utses till ledamot i styrelsen för stiftelsen Finnfors 

Kraftverksmuseum för perioden fram till och med 2022-12-31. 

6. Alf Marklund befrias från uppdraget som ledamot i styrelsen för stiftelsen 

Finnfors Kraftverksmuseum. 

7. Fredrik Lundberg utses till ordförande för och ledamot i styrelsen för 

Skellefteå Kraft Elnät AB för perioden fram till och med den bolagsstämma 

som följer på nästa val till kommunfullmäktige. 

8. Alf Marklund befrias från uppdraget som ordförande och ledamot i 

styrelsen för Skellefteå Kraft Elnät AB. 

9. Seved Lycksell befrias från uppdraget som ledamot i styrelsen för Skellefteå 

Kraft Elnät AB. 
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10. Magnus Öberg utses till ledamot i styrelsen för Skellefteå Kraft Service AB 

för perioden fram till och med den bolagsstämma som följer på nästa val till 

kommunfullmäktige. 

11. Elin Bergsten utses till ledamot i styrelsen för Skellefteå Kraft Service AB för 

perioden fram till och med den bolagsstämma som följer på nästa val till 

kommunfullmäktige. 

12. Erik Jonsson befrias från uppdraget som ledamot i styrelsen för Skellefteå 

Kraft Service AB. 

13. Seved Lycksell befrias från uppdraget som ledamot i styrelsen för Skellefteå 

Kraft Service AB. 

14. Fredrik Lundberg utses till ombud på bolagsstämma i Skellefteå Kraft 

Service AB för perioden fram till och med den bolagsstämma som följer på 

nästa val till kommunfullmäktige. 

15. Alf Marklund befrias från uppdraget som ombud på bolagsstämma i 

Skellefteå Kraft Service AB. 

16. Fredrik Lundberg utses till ombud på bolagsstämma i Energiservice 

Skellefteå AB för perioden fram till och med den bolagsstämma som följer 

på nästa val till kommunfullmäktige. 

17. Alf Marklund befrias från uppdraget som ombud på bolagsstämma i 

Energiservice Skellefteå AB. 

18. Catarina Hägglund utses till ordförande i styrelsen för Skellefteå Kraft 

Fibernät AB för perioden fram till och med den bolagsstämma som följer på 

nästa val till kommunfullmäktige. 

19. Seved Lycksell befrias från uppdraget som ordförande och ledamot i 

styrelsen för Skellefteå Kraft Fibernät AB. 

20. Fredrik Lundberg utses till ombud på bolagsstämma i Skellefteå Kraft 

Fibernät AB. 

21. Alf Marklund befrias från uppdraget som ombud på ordinarie 

årssammanträde Skellefteå Kraft Fibernät AB. 

22. Fredrik Lundberg utses till ombud på bolagsstämma i BlaikenVind AB för 

perioden fram till och med den bolagsstämma som följer på nästa val till 

kommunfullmäktige. 

23. Alf Marklund befrias från uppdraget som ombud på bolagsstämma i 

BlaikenVind AB. 

24. Fredrik Lundberg utses till ledamot i styrelsen för Ackra Invest AB för 

perioden fram till och med den bolagsstämma som följer på nästa val till 

kommunfullmäktige. 

25. Alf Marklund befrias från uppdraget som ledamot i styrelsen för Ackra 

Invest AB. 
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26. Fredrik Lundberg utses till ombud på bolagsstämma i Norrlands Etanolkraft 

AB för perioden fram till och med den bolagsstämma som följer på nästa 

val till kommunfullmäktige. 

27. Alf Marklund befrias från uppdraget som ombud på bolagsstämma i 

Norrlands Etanolkraft AB. 

28. Fredrik Lundberg utses till ombud på bolagsstämma i Green Exergy AB för 

perioden fram till och med den bolagsstämma som följer på nästa val till 

kommunfullmäktige. 

29. Alf Marklund befrias från uppdraget som ombud på bolagsstämma i Green 

Exergy AB. 

30. Fredrik Lundberg utses till ombud på stämma i Skellefteälvens 

Vattenregleringsföretag för perioden fram till och med den stämma som 

följer på nästa val till kommunfullmäktige. 

31. Alf Marklund befrias från uppdraget som ombud på stämma i 

Skellefteälvens Vattenregleringsföretag. 

32. Fredrik Lundberg utses till ombud på stämma i Indalsälvens 

Vattenregleringsföretag för perioden fram till och med den stämma som 

följer på nästa val till kommunfullmäktige. 

33. Alf Marklund befrias från uppdraget som ombud på stämma i Indalsälvens 

Vattenregleringsföretag. 

34. Fredrik Lundberg utses till ombud på stämma i Umeälvens 

Vattenregleringsföretag för perioden fram till och med den stämma som 

följer på nästa val till kommunfullmäktige. 

35. Alf Marklund befrias från uppdraget som ombud på ordinarie 

årssammanträde i Umeälvens Vattenregleringsföretag. 

36. Fredrik Lundberg utses till ombud på bolagsstämma i AC-Net Externservice 

AB för perioden fram till och med den bolagsstämma som följer på nästa 

val till kommunfullmäktige. 

37. Alf Marklund befrias från uppdraget som ombud på bolagsstämma i AC-

Net Externservice AB. 

38. Fredrik Lundberg utses till ombud på bolagsstämma i AC-Net Internservice 

AB för perioden fram till och med den bolagsstämma som följer på nästa 

val till kommunfullmäktige. 

39. Alf Marklund befrias från uppdraget som ombud på bolagsstämma i AC-

Net Internservice AB. 

40. Fredrik Lundberg utses till ordförande för och ledamot i styrelsen för 

Skellefteå Kraft Industry Locations AB för perioden fram till och med den 

bolagsstämma som följer på nästa val till kommunfullmäktige. 

41. Alf Marklund befrias från uppdraget som ordförande och ledamot i 

styrelsen för Skellefteå Kraft Industry Locations AB. 
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42. Fredrik Lundberg utses till ombud på bolagsstämma i Nordic Industry 

Locations AB för perioden fram till och med den bolagsstämma som följer 

på nästa val till kommunfullmäktige. 

43. Alf Marklund befrias från uppdraget som ombud på bolagsstämma i Nordic 

Industry Locations AB. 

44. Pär Forsberg utses till ledamot i styrelsen för Vattenkraftens Miljöfond AB 

för perioden fram till och med den bolagsstämma som följer på nästa val till 

kommunfullmäktige. 

45. Susanne Öhrvall utses till suppleant i styrelsen för Vattenkraftens Miljöfond 

AB för perioden fram till och med den bolagsstämma som följer på nästa 

val till kommunfullmäktige. 

46. Anders Järvelä befrias från uppdraget som ledamot i styrelsen för 

Vattenkraftens Miljöfond AB. 

47. Pär Forsberg befrias från uppdraget som suppleant i styrelsen för 

Vattenkraftens Miljöfond AB. 

48. Fredrik Lundberg utses till ombud på bolagsstämma i Vattenkraftens 

Miljöfond AB. 

49. Alf Marklund befrias från uppdraget som ombud på bolagsstämma i 

Vattenkraftens Miljöfond AB. 

50. Anders Järvelä utses till ledamot i styrelsen för Charge Amps AB för 

perioden fram till och med den bolagsstämma som följer på nästa val till 

kommunfullmäktige. 

51. Patrik Grantås utses till suppleant i styrelsen för Charge Amps AB för 

perioden fram till och med den bolagsstämma som följer på nästa val till 

kommunfullmäktige. 

52. Patrik Grantås befrias från uppdraget som ledamot i styrelsen för Charge 

Amps AB. 

53. Erik Jonsson befrias från uppdraget som suppleant i styrelsen för Charge 

Amps AB. 

54.  Fredrik Lundberg utses till ombud på bolagsstämma i Charge Amps AB för 

perioden fram till och med den bolagsstämma som följer på nästa val till 

kommunfullmäktige. 

55. Alf Marklund befrias från uppdraget som ombud på boagsstämma i Charge 

Amps AB. 

56. Fredrik Lundberg utses till ledamot i styrelsen för Skellefteå Kraft 

Fastighetsutveckling AB för perioden fram till och med den bolagsstämma 

som följer på nästa val till kommunfullmäktige. 

57. Alf Marklund befrias från uppdraget som ledamot i styrelsen för Skellefteå 

Kraft Fastighetsutveckling AB. 
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58. Fredrik Lundberg utses till ombud på bolagsstämma i Exeri AB för perioden 

fram till och med den bolagsstämma som följer på nästa val till 

kommunfullmäktige. 

59. Alf Marklund befrias från uppdraget som ombud på ordinarie 

årssammanträde i Exeri AB. 

Sammanfattning 

Skellefteå Stadshus AB beslutade 2021-03-16 § 142 att föreslå kommunfullmäktige 

behandla ett antal avsägelser och nyval m m till styrelser i hel- och delägda bolag 

inom koncernen. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2021-03-29 § 154 

Skellefteå Stadshus ABs protokoll 2021-03-16 § 142  

Skellefteå Kraft ABs förslag till representation 

Beslutsunderlag, Skellefteå Kraft AB 

 

  

Skickas till: 

Förvaltningen support och lokaler, ansvarig för Troman 

Skellefteå Kraft AB 

Ann-Katrin Högdahl 

Jenny Fahlgren 

Fredrik Lundberg 

Alf Marklund 

Seved Lycksell 

Magnus Öberg 

Elin Bergsten 

Erik Jonsson 

Catarina Hägglund 

Pär Forsberg 

Susanne Öhrvall 

Anders Järvelä 

Patrik Grantås 
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§ 142 Dnr KS 2021-000121 102 

Avsägelse från Cecilia Roos (S) av uppdraget som 

ersättare i socialnämnden och eventuellt fyllnadsval 

Kommunfullmäktiges beslut 

Fyllnadsval förrättas vid ett senare tillfälle. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktige beslutade 2021-03-30 § 94 att befria Cecilia Roos (S) från 

uppdraget som ersättare i socialnämnden, samt att fyllnadsval förrättas vid ett 

senare tillfälle. 

Någon nominering har inte inkommit till dagens sammanträde. 

Beslutsunderlag 

Kommunfullmäktiges protokoll 2021-03-30 § 94 
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§ 143 Dnr KS 2021-000103 102 

Avsägelse från Jeanette Carlsson (S) av uppdraget som 

ersättare i för- och grundskolenämnden och eventuellt 

fyllnadsval 

Kommunfullmäktiges beslut 

Elisabeth Lundström (S) utses till ny ersättare i för- och grundskolenämnden för 

perioden fram till och med 2022-12-31. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktige beslutade 2021-03-30 § 95 att befria Jeanette Carlsson (S) från 

uppdraget som ersättare i för- och grundskolenämnden, samt att fyllnadsval 

förrättas vid ett senare tillfälle.  

Beslutsunderlag 

Kommunfullmäktiges protokoll 2021-03-30 § 95 

  

Skickas till: 

Förvaltningen support och lokaler, ansvarig för Troman 

Elisabeth Lundström 

För- och grundskolenämnden 

Lönecenter förtroendevalda 
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§ 144 Dnr KS 2021-000271 102 

Val av suppleant för lekmannarevisor i Sekab Biofuel 

Industries AB 

Kommunfullmäktiges beslut 

Thomas Lundström utses till suppleant för lekmannarevisor i Sekab Biofuel 

Industries AB för perioden fram till slutet av den bolagstämma som följer efter nästa 

val till kommunfullmäktige. 

Sammanfattning 

Enligt bolagsordning för Sekab Biofuel Industries AB skall kommunfullmäktige i 

Skellefteå kommun utse en suppleant för lekmannarevisor i bolaget. 

 

  

Skickas till: 

Förvaltningen support och lokaler, ansvarig för Troman 

Thomas Lundström 

SEKAB Biofuel Industries AB 
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§ 145 Dnr KS 2021-000287 107 

Nytt ägardirektiv för Skelleftebostäder AB 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Ägardirektiv för Skelleftebostäder AB fastställs enligt 

kommunledningskontorets förslag. 

2. Ägardirektiv fastställt 2019-04-29 § 148 upphävs. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktige fastställde 2019-04-29 § 148 ägardirektiv för Skelleftebostäder 

AB (Skebo). Enligt detta skall bolaget bidra till bostadsförsörjningen i kommunen 

och i allmännyttigt syfte erbjuda ett varierat utbud av hyresbostäder som vänder sig 

till alla. Bolaget ska bidra till social hållbarhet genom att, i samverkan med andra, 

skapa bostadsområden där alla människor kan mötas, känna trygghet och vara 

delaktiga i utvecklingen. och ska också bidra till utvecklingen av miljömässigt 

hållbara bostadsområden  

Skellefteå kommun befinner sig i en mycket speciell situation, med en expansion 

och samhällsutveckling vars like inte skådats på åtskilliga år. Med etablering av 

batterifabrik och andra industrietableringar skapas ett tryck på bostadsmarknaden 

och en efterfrågan på boende av alla slag, då tillgång på bostad är en förutsättning 

för den inflyttning som i sin tur gör det möjligt för företag och offentliga 

verksamheter att rekrytera de nya medarbetare som behövs.  

Den pågående samhällsomvandlingen har accelererat på ett sätt som inte förutsågs 

när 2019 års ägardirektiv togs fram, och med tanke på bostadsfrågans centrala 

betydelse för Skellefteås utveckling finns det anledning att särskilt markera den i 

Skebos ägardirektiv. 

I samhällen som upplever en stark expansion kan det ofta vara fördelaktigt att 

använda sig av temporärara bostäder, till exempel modullösningar eller andra 

former av bostadslösningar som inte är avsedda att vara permanenta utan som på 

sikt kommer att ersättas av andra boendelösningar av mer varaktig karaktär. Sådana 

lösningar kan även vara ett alternativ i den situation Skellefteå nu befinner sig i, 

med en efterfrågan på bostäder som på kort sikt vida överstiger tillgången. För att 

det ska stå klart för Skebo att ägaren, i form av Skellefteå kommun, godkänner att 

företaget ägnar sig åt temporära lösningar på bostadsfrågan bör även detta 

markeras i ägardirektivet. Kommunledningskontoret har upprättat ett förslag till nytt 

ägardirektiv, där skillnaderna från nu gällande i huvudsak rör bostadsfrågan och 

möjligheten till temporära lösningar på bostadsfrågan. 
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Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2021-04-19 § 188 

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2021-04-15 

Förslag till ägardirektiv, Skelleftebostäder AB 

 

  

Skickas till: 

Skellefteå Stadshus AB 

Skelleåbostäder AB 
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§ 146 Dnr KS 2021-000249 214 

Detaljplan för Vagnen 7 inom stadsdelen Sörböle, 

antagande 

Kommunfullmäktiges beslut 

Detaljplan för Vagnen 7 inom stadsdelen Sörböle antas enligt bygg- och 

miljönämndens beslut 2021-03-25 § 60. 

Sammanfattning 

Bygg- och miljönämnden beslutade 2021-03-25 § 60 att föreslå kommunfullmäktige 

godkänna ett förslag till detaljplan för Vagnen 7, Skellefteå. Planområdet ligger på 

södra sidan av Skellefteälven, cirka en kilometer från centrum, inom stadsdelen 

Sörböle. Planområdet avgränsas i norr av Skråmträskvägen och i väster av Brogatan. 

Planförslagets syfte är att möjliggöra för bostäder i ett exponerat läge, med 

intentionen att skapa en signaturbyggnad i den södra delen av centrala staden. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2021-04-19 § 176 

Bygg- och miljönämndens protokoll 2021-03-25 § 60 

Samhällsbyggnads tjänsteskrivelse 2021-03-04 

Granskningsutlåtande mars 2021 

Planbeskrivning mars 2021 

Plankarta mars 2021 

Trafikbullerutredning Vagnen 7 

Sol- och skuggstudie Vagnen 7 

PM Geoteknik, Vagnen 7 

  

Skickas till: 

Bygg- och miljönämnden 

Länsstyrelsen i Västerbottens län 

Sakägare 

Lantmäteriet 
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§ 147 Dnr KS 2021-000288 102 

Avsägelse från Alf Marklund av uppdraget som 

ordförande i styrelsen för Skellefteå Kraft AB och 

eventuellt fyllnadsval 

Kommunfullmäktiges beslut 

Fredrik Lundberg utses till ny ordförande i styrelsen för Skellefteå Kraft AB för 

perioden fram till slutet av den bolagsstämma som följer efter nästa val till 

kommunfullmäktige.  

Sammanfattning 

Alf Marklund har avsagt sig uppdraget som ordförande i styrelsen för Skellefteå 

Kraft AB. 

Beslutsunderlag 

Avsägelse från Alf Marklund 

  

Skickas till: 

Förvaltningen support och lokaler, ansvarig för Troman 

Alf Marklund 

Fredrik Lundberg 

Skellefteå Kraft AB 
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§ 148 Dnr KS 2021-000291 102 

Avsägelse från Hedvig Löfquist Lundmark (V) av 

uppdraget som ersättare i kommunfullmäktige 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Hedvig Löfquist Lundmark (V) befrias från uppdraget som ersättare i 

kommunfullmäktige. 

2. Kommunfullmäktige anhåller hos Länsstyrelsen om ny sammanräkning för 

att utse ny ersättare i kommunfullmäktige. 

Sammanfattning 

Hedvig Löfquist Lundmark (V) har avsagt sig uppdraget som ersättare i 

kommunfullmäktige. 

Beslutsunderlag 

Avsägelse från Hedvig Löfquist Lundmark 

  

Skickas till: 

Förvaltningen support och lokaler, ansvarig för Troman 

Lönecenter förtroendevalda 

Länsstyrelsen i Västerbottens län 

Hedvig Löfquist Lundmark 
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§ 149 Dnr KS 2021-000293 102 

Avsägelse från Siri Almqvist (M) av uppdraget som 

ersättare i kulturnämnden och eventuellt fyllnadsval 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Siri Almqvist (M) befrias från uppdraget som ersättare i kulturnämnden. 

2. Viktoria Sundin (M) utses till ny ersättare i kulturnämnden för perioden fram 

till och med 2022-12-31. 

Sammanfattning 

Siri Almqvist (M) har avsagt sig uppdraget som ersättare i kulturnämnden. 

Beslutsunderlag 

Avsägelse från Siri Almqvist  

  

Skickas till: 

Förvaltningen support och lokaler, ansvarig för Troman 

Kulturnämnden 

Siri Almqvist 

Viktoria Sundin 

Lönecenter förtroendevalda 
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§ 150 Dnr KS 2019-000081 291 

Motion av Anette Lindgren (M), Gabriella Rymark (C), 

Stina Engström (L) och Charlotta Enqvist (KD) om 

enskilda duschplatser i Lejonströmsskolans idrottshall 

(7/19) 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Nämnden för support och lokaler får i uppdrag att tillskapa enskilda 

duschplatser samt sätta upp duschskärmsväggar med draperier i enlighet 

med nämndens yttrande. 

2. Motionen är därmed att anse som bifallen. 

Inlägg 

Stina Engström (L), Anette Lindgren (M), Tomas Teglund (S) samt Jeanette Velander 

(V) yttrar sig. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamöterna Anette Lindgren (M), Gabriella Rymark (C), Stina 

Engström (L) och Charlotta Enqvist (KD) har inkommit med en motion i vilken 

föreslås att nämnden för support och lokaler får i uppdrag att tillgodose behovet av 

enskilda duschplatser i Lejonströmsskolans idrottshall (beslutspunkt 1); samt att 

åtgärden finansieras inom ramen för 2020 års investeringsbudget (beslutspunkt 2).  

Nämnden för support och lokaler beslutade 2019-03-14 § 28 att överlämna ett 

yttrande enligt vilket det är möjligt att skapa två enskilda duschplatser inklusive 

handikapptoalett samt att i de befintliga duschutrymmena sätta upp 

duschskärmsväggar med draperier. Investeringskostnaden beräknas till ca 500 000 

kronor. 

Yrkanden 

Kommunstyrelsen föreslår att nämnden för support och lokaler får i uppdrag att 

tillskapa enskilda duschplatser samt sätta upp duschskärmsväggar med draperier i 

enlighet med nämndens yttrande (beslutspunkt 1); samt att motionen är därmed att 

anse som bifallen (beslutspunkt 2). 

Tomas Teglund (S) samt Jeanette Velander (V) yrkar bifall till kommunstyrelsens 

förslag. 

Beslutsgång 

Ordföranden finner att det enbart finns ett förslag till beslut, vilket också blir 

kommunfullmäktiges beslut. 
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Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2021-03-29 § 141 

Nämnden för support och lokalers protokoll 2019-03-14 § 28 

Förvaltningen support och lokalers tjänsteskrivelse 2019-03-05 

Motion 7/19 

  

Skickas till: 

Anette Lindgren 

Gabriella Rymark  

Stina Engström  

Charlotta Enqvist 

Nämnden för support och lokaler 
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§ 151 Dnr KS 2020-000343 141 

Motion av Markku Abrahamsson (SD), Roland Östlund 

(SD), Linda Strandberg (SD, Magnus Bergmark (SD) och 

Marcus Sehlstedt (SD) om att utreda hur 

landsbygdsmiljonen kan gynna fler (14/20) 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Motionen är, med hänvisning till kommunledningskontorets yttrande, att 

betrakta som besvarad. 

2. Motionen föranleder inte någon ytterligare åtgärd från 

kommunfullmäktiges sida. 

Inlägg 

Markku Abrahamsson (SD), Evelina Fahlesson (S), Hans Brettschneider (MP) samt 

Carina Sundbom (C) yttrar sig. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamöterna Markku Abrahamsson (SD), Roland Östlund (SD), 

Linda Strandberg (SD, Magnus Bergmark (SD) och Marcus Sehlstedt (SD) har 

inkommit med en motion i vilken föreslås att kommunfullmäktige i linje med 

motionens intention uppdrar lämplig instans att utreda hur landsbygdsmiljonens 

resurser kan bli mer lättillgängliga och mer nyttjade i projekt som gynnar gles- och 

landsbygd. 

Kommunledningskontoret har yttrat sig över motionen och redogjort för kriterier 

och riktlinjer för ansökningar, hur dessa bedöms m m. 

Yrkanden 

Kommunstyrelsen föreslår att motionen är, med hänvisning till 

kommunledningskontorets yttrande, att betrakta som besvarad (beslutspunkt 1), 

samt att motionen föranleder inte någon ytterligare åtgärd från 

kommunfullmäktiges sida (beslutspunkt 2). 

Markku Abrahamsson (SD) yrkar bifall till motionen. 

Evelina Fahlesson (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag samt Markku 

Abrahamssons yrkande var för sig, och finner att kommunfullmäktige beslutar enligt 

kommunstyrelsens förslag. 
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Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2021-03-29 § 153 

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2020-09-21 

Motion 14/20 

  

Skickas till: 

Markku Abrahamsson 

Roland Östlund 

Linda Strandberg  

Magnus Bergmark 

Marcus Sehlstedt 

Kommunledningskontoret, samhällsutveckling 
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§ 152 Dnr KS 2021-000027 720 

Motion av Hans Brettschneider (MP) om att uppdatera 

kommunens riktlinjer för trygghetsboende (1/21) 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Motionen avslås. 

2. Kommunstyrelsen får i uppdrag att, inom befintlig ram, öka 

informationsinsatserna kring trygghetsboenden. 

3. Motionen föranleder inte någon ytterligare åtgärd från 

kommunfullmäktiges sida. 

Reservation 

Stina Engström (L) samt Hans Brettschneider (MP) reserverar sig mot beslutet till 

förmån för egna yrkanden. 

Shervin Ahmadzadeh (L), Christina Soldan (L), Kerstin Olofsson (L) samt Linnea 

Öhman (MP) reserverar sig mot beslutet till förmån för Hans Brettschneiders m fl 

yrkande. 

Inlägg 

Hans Brettschneider (MP), Evelina Fahlesson (S), Linnea Öhman (MP), Stina 

Engström (L), Markku Abrahamsson (SD), Tomas Teglund (S), Anette Lindgren (M), 

Iosif Karambotis (S) samt Kenneth Fahlesson (S) yttrar sig. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamoten Hans Brettschneider (MP) har inkommit med en 

motion i vilken föreslås att kommunen ser över kommunens riktlinjer för 

trygghetsboende så att man tar bort de egna begränsningarna kring 

trygghetsboende och prioriterar skrivningar som uppmuntrar till att göra boenden 

attraktiva för de som vill/kan vara med på aktiviteter (beslutspunkt 1); samt att i 

samband med förändringarna ”bjuda in” privata aktörer för att informera och 

marknadsföra den nya inriktningen (beslutspunkt 2). 

Kommunledningskontoret anför att förvaltningen ser inget direkt behov av att i 

dagsläget genomföra några förändringar av kommunens riktlinjer för driftbidrag. 

Skellefteå kommun har fortfarande också en betydligt större andel lägenheter för 

vård- och omsorgsboende än riksgenomsnittet och kommunen klarar också att 

verkställa de beslut om särskilt boende som tas. Det finns heller inget hinder för 

någon fastighetsägare av något trygghetsboende att erbjuda lägenheter för yngre 

personer än 70 år men då kan inte fastighetsägaren förvänta sig något driftstöd från 

kommunen för just den lägenheten. 

Kommunledningskontoret menar att det ändå kan finnas anledning att öka 

informationsinsatserna till invånare och näringsliv, både vad gäller kommunens 

riktlinjer men också omkring det investeringsstöd som kan sökas via Boverket. Det 

gäller investeringsstöd både vid ny- och ombyggnation av lägenheter samt vid 

anpassning av gemensamma utrymmen. Det behövs också information till 

finansiärer och kreditgivare om de möjligheter till stödfinansiering som finns. 
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Yrkanden 

Kommunstyrelsen föreslår att motionen avslås (beslutspunkt 1); att 

kommunstyrelsen får i uppdrag att, inom befintlig ram, öka informationsinsatserna 

kring trygghetsboenden (beslutspunkt 2); samt att motionen föranleder inte någon 

ytterligare åtgärd från kommunfullmäktiges sida (beslutspunkt 3). 

Hans Brettschneider (MP) samt Stina Engström (L) yrkar bifall till motionen. 

Evelina Fahlesson (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag samt Hans 

Brettschneiders m fl yrkande var för sig, och finner att kommunfullmäktige beslutar 

enligt kommunstyrelsens förslag. 

Omröstningsresultat 

Vid uppropet avges 52 ja-röster och 12 nej-röster, 1 ledamot är frånvarande. Hur 

var och en röstat framgår av till denna paragraf bifogade förteckning. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2021-03-29 § 144 

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2021-02-09 

Motion 1/21 

  

Skickas till: 

Hans Brettschneider 

Kommunledningskontoret, finans och juridik 
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Voteringsförteckning § 152 

Ja röstar 

Bertil Almgren (S), Martin Hedqvist (S), Malin Berglund (S), Annica Bray (S), Fredrik 

Lundberg (S), Mats Ekman (S), Daniel Envall (S), Evelina Fahlesson (S), Kenneth 

Fahlesson (S), Simon Rilfors (S), Iosif Karambotis (S), Daniel Sjögren (S), Pierre 

Lidström (S), Jonna Lundgren (S), Carina Lundmark (S), Felicia Lundmark (S), Lars 

Lundmark (S), Anna Lundström (S), Gunilla Lundström (S), Maria Marklund (S), Kamel 

Mnad (S), Magnus Nilsson (S), Jasmine Ravaghi (S), Fredrik Stenberg (S), Valter 

Stenberg (S), Peter Stensmar (S), Tomas Teglund (S), Ann Åström (S), Annamaria 

Hedlund (S), Daniel Ådin (S), 

Henry Andersson (M), Stefan Anundi (M), Ramona Dolan (M), Sara-Mari Eriksson 

(M), Gunnar Fransson (M), Anette Lindgren (M), Kjell Lindström (M), Micaela 

Löwenhöök (M), Johan Söderberg (M),  

Håkan Andersson (C), Kjell Bergmark (C), Maria Bernsson (C), Anna From-Lindqvist 

(C), Kurt Vallmark (C), Carina Sundbom (C), Oscar Wellman (C), 

Fredrik Sjöström (V), Weidan Gong (V), Agneta Hansson (V), Lova Torstensson (V), 

Joakim Wallström (V), Jeanette Velander (V). 

Nej röstar  

Markku Abrahamsson (SD), Magnus Bergmark (SD), Marcus Sehlstedt (SD), Linda 

Strandberg (SD), Roland Östlund (SD), 

Shervin Ahmadzadeh (L), Stina Engström (L), Christina Soldan (L), Kerstin Olofsson 

(L), 

Petter Ershag (KD),  

Hans Brettschneider (MP), Linnea Öhman (MP). 

Frånvarande 

Charlotta Enqvist (KD). 
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§ 153 Dnr KS 2020-000709 109 

Motion av Christina Soldan (L), Kerstin Olofsson (L), 

Stina Engström (L) och Shervin Ahmadzadeh (L) om att 

avsluta samarbetet med vänorten Tongling, Kina 

(31/20) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Motionen är, med hänvisning till kommunfullmäktiges beslut 2020-02-16 § att 

betrakta som bifallen. 

Inlägg 

Christina Soldan (L) yttrar sig. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamöterna Christina Soldan (L), Kerstin Olofsson (L), Stina 

Engström (L) och Shervin Ahmadzadeh (L) har inkommit med en motion i vilken 

föreslås att Skellefteå kommun avslutar samarbetet med vänorten Tongling, Kina. 

Kommunledningskontoret har yttrat sig, och hänvisar till att kommunfullmäktige 

2021-02-16 § 39 beslutade att avsluta vänortssamarbetet ifråga. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2021-03-29 § 145 

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2021-02-23 

Motion 31/20 

  

Skickas till: 

Christina Soldan  

Kerstin Olofsson  

Stina Engström  

Shervin Ahmadzadeh 

Kommunledningskontoret,  
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§ 154 Dnr KS 2020-000344 319 

Motion av Markku Abrahamsson (SD), Roland Östlund 

(SD), Linda Strandberg (SD, Magnus Bergmark (SD) och 

Marcus Sehlstedt (SD) om solcellsdrivna parkbänkar 

med möjlighet att exempelvis ladda elcyklar med mera 

(15/20) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Motionen bifalls. 

Inlägg 

Markku Abrahamsson (SD), Peter Stensmar (S), Shervin Ahmadzadeh (L), Lorents 

Burman (S), Simon Rilfors (S), Hans Brettschneider (MP), Kenneth Fahlesson (S) samt 

Linda Strandberg (SD) yttrar sig. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamöterna Markku Abrahamsson (SD), Roland Östlund (SD), 

Linda Strandberg (SD, Magnus Bergmark (SD) och Marcus Sehlstedt (SD) har 

inkommit med en motion i vilken föreslås att ansvarig nämnd får i uppdrag att 

utreda möjligheterna att utrusta Skellefteå kommun med solcellsdrivna parkbänkar 

med möjlighet att t ex tillhandahålla Wifi, ladda mobiltelefoner, elcyklar eller annat. 

Kommunstyrelsens arbetsutskott behandlade 2020--12-21 § 428 ett av 

samhällsbyggnadsnämnden 2020-11-16 § 210 upprättat svar, och återremitterade 

ärendet för kontakt med motionärerna. 

Samhällsbyggnadsnämnden beslutade 2021-02-22 § 33 att föreslå 

kommunfullmäktige anse motionen vara besvarad, samt att frågan ska finnas med 

vid projektering och utredning av större projekt exempelvis resecentrum.  

Yrkanden 

Kommunstyrelsen föreslår att motionen är, med hänvisning till 

samhällsbyggnadsnämndens yttrande, att betrakta som besvarad (beslutspunkt 1); 

att frågan om möjligheten till solcellsdrivna parkbänkar ska finnas med vid 

projektering och utredning av större projekt som exempelvis resecentrum 

(beslutspunkt 2); samt att motionen föranleder ingen ytterligare åtgärd från 

kommunfullmäktiges sida (beslutspunkt 3). 

Markku Abrahamsson (SD), Hans Brettschneider (MP), Lorents Burman (S), Simon 

Rilfors (S), Shervin Ahmadzadeh (L) samt Peter Stensmar (S) yrkar bifall till motionen. 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag samt Markku 

Abrahamssons yrkande m fl var för sig, och finner att kommunfullmäktige beslutar 

enligt Markku Abrahamssons m fl yrkande. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2021-03-29 § 146 

Samhällsbyggnadsnämndens protokoll 2021-02-22 § 33 
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Samhällsbyggnadsförvaltningens tjänsteskrivelse 2021-01-19 

Samhällsbyggnadsnämndens protokoll 2020-11-16 § 210 

Samhällsbyggnadsförvaltningens tjänsteskrivelse 2020-10-01 

Motion 15/20 

 

  

Skickas till: 

Samhällsbyggnadsnämnden 

Markku Abrahamsson 

Roland Östlund 

Linda Strandberg 

Magnus Bergmark 

Marcus Sehlstedt 
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§ 155 Dnr KS 2020-000569 720 

Motion av Linda Strandberg (SD) om en trygg 

äldreomsorg (21/20) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Motionen avslås. 

Reservation 

Linda Strandberg (SD), Markku Abrahamsson (SD), Roland Östlund (SD), Marcus 

Sehlstedt (SD) samt Linnea Öhman (MP) reserverar sig mot beslutet till förmån för 

egna yrkanden. 

Magnus Bergmark (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för Linda Strandbergs 

m fl yrkande. Hans Brettschneider (MP) reserverar sig mot beslutet till förmån för 

Linnea Öhmans m fl yrkande. 

Inlägg 

Carina Sundbom (C), Linda Strandberg (SD), Anna Lundström (S), Johan Söderberg 

(M), Iosif Karambotis (S), Linnea Öhman (MP), Gunilla Lundström (S), Stina Engström 

(L), Evelina Fahlesson (S), Agneta Hansson (V), Simon Rilfors (S), Petter Ershag (KD), 

Markku Abrahamsson (SD), Christina Soldan (L), Roland Östlund (SD) samt Marcus 

Sehlstedt (SD) yttrar sig. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamoten Linda Strandberg (SD) har inkommit med en motion 

i vilken föreslås att kommunen sätter upp ett tydligt regelverk för vilken kunskap 

man förväntas inneha för att vara anställningsbar inom äldreomsorgen - där tydliga 

och höga språkkrav ska vara en del (beslutspunkt 1); att kommunen utvärderar det 

nuvarande språkkravet och omfattningen av hur det tillämpas, och genomför 

förbättringar för att öka kompetenskravet (beslutspunkt 2); samt att kommunen 

efterfrågar utdrag ur belastningsregistret i samband med nyanställning och 

rekrytering till äldreomsorgen (beslutspunkt 3). 

Motionen har remitterats till socialnämnden avseende beslutspunkt 1 och 2, samt 

till personalnämnden avseende beslutspunkt 3. 

Personalnämnden beslutade 2021-02-10 § 9 att avslå motionen tredje att-sats, med 

hänvisning till kommunledningskontorets tjänsteskrivelse i ärendet.  

Socialnämnden beslutade 2021-02-25 § 42 att avslå motionens beslutspunkt 1 och 2 

utifrån en till nämnden lämnad redovisning av befintliga språkkrav och rutiner vid 

anställning och introduktion. 

Yrkanden 

Kommunstyrelsen föreslår att motionen avslås. 

Linda Strandberg (SD), Markku Abrahamsson (SD), Roland Östlund (SD) samt 

Marcus Sehlstedt (SD) yrkar bifall till motionen. 

Anna Lundström (S), Iosif Karambotis (S), Gunilla Lundström (S), Evelina Fahlesson 

(S) samt Agneta Hansson (V), yrkar bifall till motionens förslag. 
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Johan Söderberg (M), Stina Engström (L), samt Christina Soldan (L) yrkar bifall till 

motionens beslutspunkter 1 och 3.  

Stina Engström (L) yrkar avslag på motionens beslutspunkt 2. 

Linnea Öhman (MP) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag vad gäller motionens 

beslutspunkter 1 och 2 

Linnea Öhman (MP) samt Petter Ershag (KD) bifall till motionens beslutspunkt 3. 

Beslutsgång - övergripande 

Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag, Linda Strandbergs m 

fl yrkande, Johan Söderbergs m fl yrkande samt Linnea Öhmans m fl yrkande var för 

sig, och finner att kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

Votering begärs varvid ordföranden meddelar att kommunstyrelsens förslag utses 

till huvudförslag. Linda Strandbergs m fl yrkande kommer att ställas mot Linnea 

Öhmans m fl yrkande, det vinnande yrkandet kommer att ställas mot Johans 

Söderbergs m fl yrkande. Det vinnande yrkandet kommer att ställas mot 

huvudförslaget. Denna propositionsordning godkännes. 

Beslutsgång 1 

Ordföranden ställer proposition på Linda Strandbergs m fl yrkande samt Linnea 

Öhmans m fl yrkande var för sig, och finner att kommunfullmäktige beslutar att 

Linda Strandbergs yrkande skall ställas mot Johan Söderbergs m fl yrkande. 

Beslutsgång 2 
Ordföranden ställer proposition på Johan Söderbergs m fl yrkande samt Linda 

Strandbergs m fl yrkande var för sig, och finner att kommunfullmäktige beslutar att 

Johan Söderbergs m fl yrkande skall ställas mot kommunstyrelsens förslag. 

Votering begärs och verkställs enligt följande godkända voteringsproposition "Den 

som stöder att Johan Söderbergs m fl yrkande skall ställas mot kommunstyrelsens 

förslag röstar ja, den som stöder att Linda Strandbergs m fl yrkande skall ställas mot 

kommunstyrelsens förslag röstar nej". 

Omröstningsresultat 2 

Vid uppropet avges 12 ja-röster och 5 nej-röster, 47 ledamöter avstår från att rösta, 

1 ledamot är frånvarande. Hur var och en röstat framgår av till denna paragraf 

bifogade förteckning. 

 

Beslutsgång 3 

Votering verkställs enligt följande godkända voteringsproposition "Den som stöder 

kommunstyrelsens förslag röstar ja, den som stöder Johan Söderbergs m fl yrkande 

röstar nej". 

Omröstningsresultat 3 

Vid uppropet avges 43 ja-röster och 17 nej-röster, 4 ledamöter avstår från att rösta, 

1 ledamot är frånvarande. Hur var och en röstat framgår av till denna paragraf 

bifogade förteckning. 
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Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2021-03-29 § 147 

Socialnämndens protokoll 2021-02-25 § 42 

Socialnämndens tjänsteskrivelse 2021-01-26 

Kravprofil, undersköterska 

Kravprofil, vårdbiträde 

Personalnämndens protokoll 2021-02-10 § 9 

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2021-01-11 

Motion 21/20 

  

Skickas till: 

Linda Strandberg 

Personalnämnden 

Socialnämnden 
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Voteringsförteckning § 155 omröstningsresultat 2 

Ja röstar 

Henry Andersson (M), Stefan Anundi (M), Ramona Dolan (M), Gunnar Fransson (M), 

Anette Lindgren (M), Kjell Lindström (M), Micaela Löwenhöök (M), Johan Söderberg 

(M),  

Shervin Ahmadzadeh (L), Stina Engström (L), Christina Soldan (L), Kerstin Olofsson 

(L). 

 

Nej röstar  

Markku Abrahamsson (SD), Magnus Bergmark (SD), Marcus Sehlstedt (SD), Linda 

Strandberg (SD), Roland Östlund (SD). 

 

Avstår från att rösta: 

Bertil Almgren (S), Martin Hedqvist (S), Malin Berglund (S), Annica Bray (S), Lorents 

Burman (S), Mats Ekman (S), Daniel Envall (S), Evelina Fahlesson (S), Kenneth 

Fahlesson (S), Simon Rilfors (S), Iosif Karambotis (S), Daniel Sjögren (S), Pierre 

Lidström (S), Jonna Lundgren (S), Carina Lundmark (S), Felicia Lundmark (S), Lars 

Lundmark (S), Anna Lundström (S), Gunilla Lundström (S), Maria Marklund (S), Kamel 

Mnad (S), Magnus Nilsson (S), Jasmine Ravaghi (S), Fredrik Stenberg (S), Valter 

Stenberg (S), Peter Stensmar (S), Tomas Teglund (S), Ann Åström (S), Annamaria 

Hedlund (S), Daniel Ådin (S), 

Håkan Andersson (C), Kjell Bergmark (C), Maria Bernsson (C), Anna From-Lindqvist 

(C), Kurt Vallmark (C), Carina Sundbom (C), Oscar Wellman (C), 

Fredrik Sjöström (V), Weidan Gong (V), Agneta Hansson (V), Lova Torstensson (V), 

Joakim Wallström (V), Jeanette Velander (V),  

Per-Ivar Skogqvist (KD), Petter Ershag (KD), 

Hans Brettschneider (MP), Linnea Öhman (MP). 

Frånvarande 

Sara-Mari Eriksson (M). 
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Voteringsförteckning § 155 omröstningsresultat 3 

Ja röstar 

Bertil Almgren (S), Martin Hedqvist (S), Malin Berglund (S), Annica Bray (S), Lorents 

Burman (S), Mats Ekman (S), Daniel Envall (S), Evelina Fahlesson (S), Kenneth 

Fahlesson (S), Simon Rilfors (S), Iosif Karambotis (S), Daniel Sjögren (S), Pierre 

Lidström (S), Jonna Lundgren (S), Carina Lundmark (S), Felicia Lundmark (S), Lars 

Lundmark (S), Anna Lundström (S), Gunilla Lundström (S), Maria Marklund (S), Kamel 

Mnad (S), Magnus Nilsson (S), Jasmine Ravaghi (S), Fredrik Stenberg (S), Valter 

Stenberg (S), Peter Stensmar (S), Tomas Teglund (S), Ann Åström (S), Annamaria 

Hedlund (S), Daniel Ådin (S), 

Håkan Andersson (C), Kjell Bergmark (C), Maria Bernsson (C), Anna From-Lindqvist 

(C), Kurt Vallmark (C), Carina Sundbom (C), Oscar Wellman (C), 

Fredrik Sjöström (V), Weidan Gong (V), Agneta Hansson (V), Lova Torstensson (V), 

Joakim Wallström (V), Jeanette Velander (V).  

 

Nej röstar  

Henry Andersson (M), Stefan Anundi (M), Ramona Dolan (M), Gunnar Fransson (M), 

Anette Lindgren (M), Kjell Lindström (M), Micaela Löwenhöök (M), Johan Söderberg 

(M),  

Markku Abrahamsson (SD), Magnus Bergmark (SD), Marcus Sehlstedt (SD), Linda 

Strandberg (SD), Roland Östlund (SD), 

Shervin Ahmadzadeh (L), Stina Engström (L), Christina Soldan (L), Kerstin Olofsson 

(L). 

 

Avstår från att rösta: 

Per-Ivar Skogqvist (KD), Petter Ershag (KD), 

Hans Brettschneider (MP), Linnea Öhman (MP). 

Frånvarande 

Sara-Mari Eriksson (M). 
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§ 156 Dnr KS 2021-000147 109 

Interpellation av Micaela Löwenhöök (M) om 

otryggheten i Skellefteå (5/21) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Behandlingen av ärendet är avslutad. 

Inlägg 

Micaela Löwenhöök (M), Lorents Burman (S) samt Felicia Lundmark (S) yttrar sig. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamoten Micaela Löwenhöök (M) har till kommunstyrelsens 

ordförande ställt följande interpellation: 

"Vi ställer oss frågande till när majoriteten Socialdemokraterna och Vänsterpartiet 

ska börja ta resultaten från trygghetsundersökningar på tillräckligt stort allvar. 

Nyligen presenterades årets resultat från ANDTS-undersökningen, föga förvånande 

visar resultatet återigen att det finns stora problem i Skellefteå.  

Otryggheten består år efter år. Flickor sticker ut, över 40% av flickorna i årskurs två 

på gymnasiet har upplevt otrygghet enligt ANDTS-undersökningen. Skellefteå 

Kommuns LUPP-undersökning (2018), en undersökning som redogör hur ungdomar 

upplever Skellefteå ger en oroväckande bild.  

Resultatet från LUPP är nedslående, där Skellefteå centrum utmärker sig som den 

otryggaste platsen. Mindre än 10 procent av tjejerna i åldern 16–19 år är trygga på 

stan/i centrum. För tjejerna i åldern 13–16 visar undersökningen att endast 14 

procent känner sig trygga i centrum. Motsvarande siffror för killar ligger lite över 

30% för bägge åldersgrupper. Det är tydligt att Skellefteås centrum inte är en trygg 

plats för ungdomarna.  

Vi Moderater har vid flera tillfällen genom våra politiska gärningar i Skellefteå 

föreslagit att kommunen skall vidta skarpare åtgärder för att öka tryggheten i det 

offentliga rummet och på våra skolor. Det har rört sig om förslag på skalskydd, 

kameraövervakningsstråk, aktiv kameraövervakning, förstärkt polisväsende, 

trygghetscenter, tryggare skolmiljöer med mera.  

Vi accepterar inte att otryggheten tillåts pågå.  

Med anledning av detta har vi följande frågor till kommunstyrelsens ordförande 

Lorents Burman:  

1. Hur ser kommunstyrelsen på att otryggheten i Skellefteå fortsätter att växa?  

2.  Anser kommunstyrelsen att det behöver vidtas fler åtgärder för att stävja 

den växande otryggheten bland unga i Skellefteås offentliga rum. I så fall 

vilka? 

3.  Är kommunstyrelsen beredd att vidta åtgärder man tidigare sagt nej till? " 

Kommunstyrelsens ordförande Lorents Burman (S) lämnar följande svar: 
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"Frågor: Hur ser kommunstyrelsen på att otryggheten i Skellefteå fortsätter att växa? 

Anser kommunstyrelsen att det behöver vidtas fler åtgärder för att stävja den 

växande otryggheten bland unga i Skellefteås offentliga rum. I så fall vilka? 

Svar:  Upplevd otrygghet och verklig otrygghet får inte sammanblandas. Både 

säkerhetschefen och drog- och brottsförebyggarna rapporterar att de upplever att 

frågor kring trygghet- och säkerhet är mer aktuellt nu än vad det var för bara några 

år sedan. Frågor rörande trygghet- och säkerhet kommer in mycket tidigare i olika 

processer vilket upplevs som positivt. Några exempel som kan nämnas är att 

trygghetsaspekten efterfrågas tidigt i samhällsbyggnadsprocessen, d v s vid arbetet 

med översiktsplan för centrum, detaljplaner med mera, och som etableringar av 

Sara kulturhus och blivande resecentrum. 

Det pågår en utredning på uppdrag från Regeringen om kommunernas 

brottsförebyggande ansvar som ska redovisas senast 15 juni 2021. Det handlar om 

att tydliggöra kommunernas ansvarsområde samt bidra med förslag hur arbetet kan 

effektiviseras. I Skellefteå kommun har vi en relativt lång historik gällande det 

brottsförebyggande arbetet. Trygghetsforum startade år 2000 och samverkan 

mellan polis och kommun har formaliserats sedan 2009 genom att det skrivs ett 

samverkansavtal. 

Men Skellefteå kommun sticker inte ut negativt i nationella 

trygghetsundersökningar, kommunen upplevs faktiskt tryggare än andra i dessa 

undersökningar. 

När det gäller anmäld brottsstatistik tillhör Skellefteå de kommuner som har bland 

den lägsta anmälda brottsligheten i landet, men med en medvetenhet om att 

kommunen står inför utmaningar när Skellefteå nu ska växa kraftigt bla 

befolkningsmässigt. 

Sen är det rimligt att anta att den uppleda otryggheten kan öka med fler invånare 

och ifall det uppstår en ökad anonymitet människor emellan i samhället. Det finns 

även en statistisk relevans i att den anmälda brottsligheten kommer att öka, inte 

procentuellt utifrån capita utan helt på grund av en ökad befolkning vilket gör det 

viktigt att fortsätta att prioritera det brottförebyggande arbetet i Skellefteå 

kommun. 

Förebyggande rådet i Skellefteås (FRIS) ANDTS-kartläggning för årskurs 9 på 

grundskolan och årskurs 2 på gymnasiet visar att det är 38% av flickorna i årskurs 9 

och 41% av flickorna i årskurs 2 som för det mesta och/eller alltid är otrygga på 

gator och torg. Den första mätning gjordes 2007, då var siffrorna för flickorna 18%. 

Det stämmer alltså att det är en negativ trend gällande den uppleva otryggheten för 

flickor. Denna trend syns inte bland pojkar, för dem är det stabilt över tid. Pojkarna 

ligger på ca 5% eller lägre i Skellefteå kommun. 

 

Med anledning av det här är arbetet för ökad trygghet prioriterat i det nya 

samverkansavtalet mellan polisen och kommunen. Målet är alltså att förbättra 

situationen för främst flickorna för att förhoppningsvis öka deras trygghet. 

Det brottsförebyggande och trygghetsskapande arbetet i kommunen ska vara 

kunskapsbaserat och därför har kontakt tagits med institutionen för socialt arbete 

vid Umeå universitet samt kriminologiprogrammet vid Örebro universitet för att 

genomföra kvalitativa studier/intervjuer för att ta reda på bakomliggande orsaker 
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till flickors upplevda otrygghet på gator och torg samt förhoppningsvis få förslag på 

åtgärder. 

Av samverkansavtalet framgår också att det ska utvecklas brottsförebyggande 

metoder i Skellefteå kommun, en sådan är Effektiv samordning för trygghet (EST). 

Syfte med metoden är att förbättra strukturen och systematiken för det 

brottsförebyggande arbetet samt utveckla lokala nätverk inom det 

brottsförebyggande arbetet. Ambitionen är att starta upp det inom minst fyra 

områden under perioden 2021–2025. 

När det gäller skolan så genomförs det regelbundet undersökningar gällande 

trygghet- och trivsel. Gymnasiet upplever att eleverna trivs och är trygga på skolan. 

Det har under ett antal år jobbats med trygghetsvandringar för att tillskapa en så 

trygg miljö som möjligt på gymnasieskolorna. Dessutom är bedömningen att 

skolvärdarnas arbete har resulterat i en upplevt tryggare skola. 

Att arbeta för trygghet och trivsel är en del av vardagen inom skolans verksamheter 

bland annat i form av likabehandlingsarbete som finns dokumenterat i 

likabehandlingsplanen. Att skapa trygghet är grundläggande för lärande! 

Kommunen vidtar ständigt åtgärder för att förebygga brott och skapa trygghet. 

Följande åtgärder har nyligen vidtagits eller är på väg att vidtas: 

 Intelligent kamerabevakning med integritetsskydd kommer snart att 

aktiveras på Kågeskolan för att förhindra skadegörelse och att ungdomar 

springer på skolans tak. Åtgärden ska utvärderas under året och vid ett 

positivt utfall kan det bli aktuellt för fler skolor.  

 Intelligent kamerabevakning med integritetsskydd kommer även att 

användas på Sara Kulturhus. Syftet är förebygga, förhindra beteende som 

kan medföra otrygghet och brott. 

 Kommunstyrelsen har för 2021 beviljat 250 000kr till ordningsvakter i 

centrala stans §3-område  samt begärt in en utvärdering samt förslag på 

målsättning för verksamheten. 

 Kommunstyrelsen har också godkänt Polismyndighetens projekt 

kamerabevakning i Skellefteå centrum. 

 

Fråga: Är kommunstyrelsen beredd att vidta åtgärder man tidigare sagt nej till? 

Svar: Det beror helt på olika hädelser över tid nu och senare som kan 

ske/uppkomma. Faktabaserade underlag är viktigt. Detta utvärderas kontinuerligt. 

Kommande fakta kan ligga till grund för metoder och åtgärder. Exempel på sådan 

information kan komma ifrån är 

- resultatet från utvärderingen av §3-området 

- den effekt som polisens kamerabevakning i centrala stan medför 

- resultatet av samarbetet med universiteten om flickors otrygghet 

- färdigställande och öppnandet av Sara kulturhus 
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- Polismyndighetens satsningar i Skellefteå 

- brottsutvecklingen i centrala stan 

- ett nytt resecentrum 

I det stora hela handlar det om vilka människoflöden som uppstår eller hur dessa 

förändras, om brottsligheten förändras samt beroende på undersökningar gällande 

tryggheten i centrala stan. 

Ordningsvakter är givetvis inte en lösning på vare sig kriminalitet eller otrygghet på 

gator och torg utan ett komplement till andra åtgärder såsom förebyggande arbete, 

polisiär eller annan myndighetsnärvaro och kamerabevakning. Åtgärder ska grunda 

sig på behoven, vilka problem finns och vad beror dessa på? Därför är det viktigt att 

djupare undersöka varför flickor känner sig otrygga och det är viktigt att få in 

synpunkter och lägesbilder från ett flertal aktörer för att kunna få ett bra 

beslutsunderlag.” 
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§ 157 Dnr KS 2021-000184 430 

Interpellation av Hans Brettschneider (MP) om 

kommunalt naturreservat på Vitberget (6/21) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Behandlingen av ärendet är avslutad. 

Inlägg 

Hans Brettschneider (MP), Lorents Burman (S) samt Joakim Wallström (V) yttrar sig. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamoten Hans Brettschneider (MP) har till kommunstyrelsens 

ordförande ställt följande interpellation: 

"Under Coronapandemin så har intresset för att vara ute i naturen ökat. Det gäller i 

hela Sverige och Skellefteå följer samma trend bl.a. så ökande antalet inlämnade 

vandringskort med 350% från 2019 till 2020.  

Nu är vi inne i 2021. Året som av regeringen och riksdag beslutats för att kallas 

”Friluftslivets år”. ”Luften är fri – Friluftslivets År 2021” handlar om att lyfta 

friluftslivet ytterligare och samordnas av Naturvårdsverket.  

Tack vare allemansrätten kan i stort sätt alla i Sverige vara ute i friska luften. 

Forskning visar att Friluftsliv har positiva effekter på hälsa, ekonomi och miljö. Det är 

också en verksamhet som inte på samma sätt behöver påverkas av ens ekonomiska 

förutsättningar som många andra aktiviteter. 

Skellefteå är i en fas då man behöver locka till sig mer arbetskraft. I det läget gäller 

det att bygga en attraktiv plats för dom vi vill locka hit. Idag ser vi att Skellefteå har 

svårt att locka till sig kvinnor och man vet att kvinnor i större grad tittar på saker 

som skola, fritid och kultur för att flytta till en ort och därför så är det viktigt att 

dessa går hand i hand med hur samhället i övrigt utvecklas.  

Med alla dessa parametrar kända väljer man ändå att stryka reservatsbildningen ur 

kommunens framtida plan, något Miljöpartiet beklagar då man anser att det är just i 

detta  läge man borde ha satsat mer på friluftsliv. 

Därför vill jag ställa dessa frågor 

Är det inte just nu när kommunen är i en expansiv fas som det kan vara extra viktigt 

att skydda detta område från exploatering och bevara området för rekreation?" 

Kommunstyrelsens ordförande Lorents Burman (S) lämnar följande svar: 

"Skellefteå kommun har fattat beslut om arbete för inrättande av ett kommunalt 

naturreservat på Vitberget. Kommunen har ansökt och beviljats stöd av 

Naturvårdsverket för reservatet. Därefter har området inventerats, planlagts och 

värderats. En särskild förhandlare har på statligt uppdrag försökt träffa 

överenskommelser om markförvärv eller intrångsersättning. Skellefteå kommun har 

också avsatt en budget för kommunens kostnader för reservatets inrättande. 

Markförhandlingarna som pågått under en längre tid har dock inte lyckats. Det 

aktuella området har olika privata markägare som främst önskar ersättningsmark 
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och i något fall ägare som ansett att ersättningen borde vara högre än vad som 

erbjudits. 

Jag delar uppfattningen i interpellationen att intresset för natur och friluftsliv ökar 

rent allmänt i samhället. En ökande befolkning i kommunen och en växande stad 

kommer att förstärka behoven av tätortsnära naturområden. I arbetet med den nya 

översiktsplanen för Skelleftedalen kommer de gröna och blå områdena att få en allt 

större betydelse. Skellefteås natur kommer troligen också att bli viktigt för att locka 

nya invånare till regionen.  

Ett reservat på Vitberget finns i kommunens framtida plan men i årets budget finns 

inte längre några medel avsatta för kommunens kostnader för reservatets 

inrättande. Budgeten är borttagen eftersom det inte förväntas en lösning på 

markförvärven under året. Skellefteå kommun har dock för avsikt att förvärva mer 

mark för att klara sin planering och samhällsexpansion. Tanken är att man samtidigt 

ska försöka hitta lösningar beträffande ersättningsmark för byten. Skellefteå 

kommun arbetar vidare för att försöka inrätta ett naturreservat på Vitberget.” 
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§ 158 Dnr KS 2021-000185 860 

Interpellation av Shervin Ahmadzadeh (L) om Sara 

kulturhus är de kulturella gräsrötterna plats (7/21) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Behandlingen av ärendet är avslutad. 

Inlägg 

Shervin Ahmadzadeh (L), Evelina Fahlesson (S) samt Daniel Sjögren (S) yttrar sig. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamoten Shervin Ahmadzadeh (L) har till kommunstyrelsens 

ordförande ställt följande interpellation: 

"VD för kulturhuset SARA har i media uttalat sig om kulturella gräsrötterna som 

följande: “Jag tror på att gräsrötterna och att de måste få en plats där de kan vara 

precis så vilda och ifrågasättande som de ska vara, men deras plats är nog inte 

kulturhuset Med ovanstående förklaring vill jag ställa följande fråga: Har VDn för 

SARA kulturhus rätt i det hon säger om att gräsrötternas plats nog inte är 

kulturhuset?" 

Kommunstyrelsens ordförande har, med stöd i kommunfullmäktiges arbetsordning 

33 § 2 punkten överlämnat interpellation till ordföranden i Skellefteå Kulturhus AB 

Evelina Fahlesson (S), som lämnar följande svar: 

"Kulturhusbolagets ägardirektiv beskrivs att bolaget ska, sammanfattat, arbeta för 

att stärka och tillgängliggöra kulturutbudet och kulturlivet i kommunen. Det är vårt 

uppdrag i styrelsen att tillsammans med VDn uppfylla det ägardirektivet beskriver, 

vilket vi också är i full gång att planera för.  

Det här innebär att våra gräsrötter ska tillskapas tid och rum att visa upp sig i SARA 

kulturhus! Våra gräsrötter ska känna att kulturhuset är en plats av många där de kan 

visa upp sig. Huset ska vara mitt och ditt, alla våra invånares, besökare från när och 

fjärran, alla vår kommuns kulturutövare från proffs till gräsrötter, från barn till vuxna.  

Tillsammans med övriga verksamheter, som också tar plats i huset, arbetas det nu 

med fullt fokus på att skapa ett kulturhus för alla. Den 8 september öppnas dörrarna 

till ett hus som kommer vara multifunktionellt, tranformativt och stort och vi 

kommer alla behöva hjälpas åt för att fylla det. I vår kommun finns ett rikt kulturliv 

med en mångfald som är viktig på många sätt och nu skapas en till plats för dem 

där de kan få visa upp sig tillsammans med andra kulturutövare från Sverige och 

världen.  

VDn för SARA kulturhus har i en efterföljande artikel tydliggjort vad hon menade i 

den tidigare artikeln och hur hon arbetar för att gräsrötterna ska få ta plats i huset. " 

Kommunstyrelsens ordförande har, med stöd i kommunfullmäktiges arbetsordning 

33 § 2 punkten överlämnat interpellation till ordföranden i Skellefteå Kulturhus AB 

Evelina Fahlesson (S), som lämnar följande svar: 

"Kulturhusbolagets ägardirektiv beskrivs att bolaget ska, sammanfattat, arbeta för 

att stärka och tillgängliggöra kulturutbudet och kulturlivet i kommunen. Det är vårt 
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uppdrag i styrelsen att tillsammans med VDn uppfylla det ägardirektivet beskriver, 

vilket vi också är i full gång att planera för.  

Det här innebär att våra gräsrötter ska tillskapas tid och rum att visa upp sig i SARA 

kulturhus! Våra gräsrötter ska känna att kulturhuset är en plats av många där de kan 

visa upp sig. Huset ska vara mitt och ditt, alla våra invånares, besökare från när och 

fjärran, alla vår kommuns kulturutövare från proffs till gräsrötter, från barn till vuxna.  

Tillsammans med övriga verksamheter, som också tar plats i huset, arbetas det nu 

med fullt fokus på att skapa ett kulturhus för alla. Den 8 september öppnas dörrarna 

till ett hus som kommer vara multifunktionellt, tranformativt och stort och vi 

kommer alla behöva hjälpas åt för att fylla det. I vår kommun finns ett rikt kulturliv 

med en mångfald som är viktig på många sätt och nu skapas en till plats för dem 

där de kan få visa upp sig tillsammans med andra kulturutövare från Sverige och 

världen.  

VDn för SARA kulturhus har i en efterföljande artikel tydliggjort vad hon menade i 

den tidigare artikeln och hur hon arbetar för att gräsrötterna ska få ta plats i huset. " 
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§ 159 Dnr KS 2021-000186 009 

Interpellation av Hans Brettschneider (MP) om vilka 

etiska och moraliska principer som gäller när man 

lägger ut information på kommunens digitala 

plattformar med mera (8/21) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Behandlingen av ärendet är avslutad. 

Inlägg 

Hans Brettschneider (MP) Tomas Teglund (S) samt Stina Engström (L) yttrar sig. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamoten Hans Brettschneider (MP) har till nämnden för 

support och lokalers ordförande ställt följande interpellation: 

"I Uppdrag granskning den 3 mars hamnade Skellefteå kommun i ett mindre 

smickrande reportage som handlade om tystnadskultur i offentlig sektor. Efter att 

programmet hade visats så la Skellefteå kommun ut ett dokument ”Frågor och svar 

utifrån Uppdrag granskning” på ”insidan” och senare även öppet på kommunens 

hemsida. I dokumentet fanns väldigt detaljerade uppgifter om en enskild f.d. anställ 

i kommunen. 

Med anledning av ovanstående vill jag ställa följande frågor till SLKs ordförande: 

 Vad har kommunen för etiska och moraliska principer för vad som läggs ut 

på ”insidan” och/eller öppet på kommunens digitala plattformar (hemsida, 

facebook mm)? 

 Vad har politiken för ansvar att dessa följs?" 

Ordföranden i nämnden för support och lokaler Tomas Teglund (S) lämnar följande 

svar: 

"Fråga: Vad har kommunen för etiska och moraliska principer för vad som läggs ut 

på ”insidan” och/eller öppet på kommunens digitala plattformar (hemsida, facebook 

mm)? 

Svar: Skellefteå kommuns plattformar används för att tydligt och öppet 

kommunicera så att invånare och medarbetare får svar på angelägna frågor. 

Kommunen har ett regelverk som bland annat säger att kränkningar och lagbrott 

inte accepteras i kommunens kanaler i sociala medier.  Se 

https://www.skelleftea.se/kommun/press-och-kommunikation/digitala-

kanaler/sociala-medier.  

Fråga: Vad har politiken för ansvar att dessa följs? 

Svar: Det är de förtroendevalda politikerna och kommunfullmäktige som har det 

yttersta ansvaret för kommunens verksamhet. I vissa fall finns etiska och juridiska 

bedömningar som behöver diskuteras vid publiceringar, exempelvis i frågan om vad 

som utgör sekretessbelagda uppgifter. Då för vi en dialog om detta i linje med vår 

tillitsbaserade styrning. Både politiker och tjänstemän har ett stort ansvar att 
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efterleva våra etiska principer och den ledningsfilosofi vi har beslutat om. Det är ett 

ständigt pågående arbete." 
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§ 160 Dnr KS 2021-000191 109 

Interpellation av Maria Bernsson (C) om etablering av 

Systembolaget på södra sidan av älven (9/21) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Behandlingen av ärendet är avslutad. 

Inlägg 

Maria Bernsson (C) samt Lorents Burman (S) yttrar sig. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamoten Maria Bernsson (C) har till kommunstyrelsens 

ordförande ställt följande interpellation: 

"Skellefteå växer! Det finns uppgifter om att det förväntas en ökning av minst 5000 

nya invånare i Skellefteåområdet till 2025 och 10000 nya arbetstillfällen inom tio år. 

Idag finns ett Systembolag i centrala Skellefteå och ett på Solbacken. Skellefteå 

skulle behöva ett Systembolag även på södra sidan älven, tycker många 

kommuninvånare. Till Systembolaget i centrum har det länge varit svårt att ta sig 

med bil, både på grund av vägarbeten, byggarbeten och svårigheter med 

parkeringar. Detta har fått till följd att många invånare söder om älven väljer att 

färdas till Solbacken för sina inköp på Systembolaget. 

E4an går rakt genom vår stad vilket skapar långa köer vid rusningstrafik. Denna 

bilkö skapar en osund miljö i vår stad med alla avgaser som samlas i luften när bilar 

går på tomgång. Förutom all förbipasserande trafik som trafikerar E4an, så belastar 

även bilburna boende på södra sidan älven denna passage, då de tänker besöka 

Systembolaget. De flesta som jag talat med väljer Solbackens Systembolag, på 

grund av de bättre parkeringsmöjligheterna. Oavsett var man själv står i 

alkoholpolitikfrågor, så är detta ett faktum.  

Nu etableras flera nya företag med affärsverksamhet på södra handelsområdet. 

Kanske är det läge även för en etablering av Systembolaget på södra sidan älven. 

Det skulle skapa en balans mellan norra och södra handelsområdena, men 

framförallt bidra till ett hållbarare samhälle, med tanke på trafiksituationen och på 

luften i vår stad. 

Med anledning av detta vill jag ställa följande frågor till kommunstyrelsens 

ordförande Lorents Burman: 

1. Har kommunen haft någon dialog med Systembolaget angående en 

etablering på södra sidan älven? 

2. Vad gör kommunen för att verka för en etablering av Systembolaget på 

södra sidan älven? 

3. När kan Skellefteborna förvänta sig ett Systembolag på södra sidan älven?" 

Kommunstyrelsens ordförande Lorents Burman (S) lämnar följande svar: 
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"Fråga: Har kommunen haft någon dialog med Systembolaget angående en 

etablering på södra sidan älven? 

Svar: Jo absolut. Skellefteå kommun har via Näringslivskontoret en kontinuerlig 

dialog med Systembolaget och de följer Skellefteås utveckling med stort intresse. 

Den senaste tiden har de även gjort investeringar i båda sina nuvarande butiker.  

Fråga: Vad gör kommunen för att verka för en etablering av Systembolaget på 

södra sidan älven? 

Svar: Genom samtal. Systembolaget är väl medvetna om önskan om en tredje butik 

i Skellefteå på södra sidan älven och när Systembolaget väl tar sitt beslut kommer 

Skellefteå kommun vara behjälplig i en sådan etablering. 

Fråga: När kan Skellefteborna förvänta sig ett Systembolag på södra sidan älven? 

Svar: I takt med kommunens befolkningsökning, inte minst söder om älven så 

kommer det finnas underlag för en tredje butik i Skellefteå. En butik på södra sidan i 

dagsläget skulle kunna ske på bekostnad av centrumbutiken vilket varken 

kommunen eller Systembolaget anser är önskvärt då det är en viktig del av 

centrumhandeln." 
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§ 161 Dnr KS 2021-000197 700 

Interpellation av Petter Ershag (KD) om Covid-19 

konsekvenser för unga (10/21) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Behandlingen av ärendet är avslutad. 

Inlägg 

Petter Ershag (KD), Iosif Karambotis (S), Maria Bernsson (C), Joakim Wallström (V) 

samt Stina Engström (L) yttrar sig. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamoten Petter Ershag (KD) har till socialnämndens 

ordförande ställt följande interpellation: 

"Corona har drabbat människor och samhället på många olika plan och nu tänker 

jag bortse från hur sjukdomen drabbar och fokusera en stund på annat. Äldre 

isoleras, arbetande får jobba hemifrån, sjukhuspersonal får orimlig arbetsbelastning, 

affärsverksamheter riskerar konkurs mm. Detta vet vi och kan inte göra annat än att 

hålla ut. Folkhälsomyndighetens restriktioner varierar med smittspridningen och 

anpassningar sker löpande. 

Elever från högstadiet till gymnasiet sköter idag skolan hemifrån via dator. Ofta är 

de hemma helt själva då många har arbetande föräldrar. Det finns såklart ett 

spektrum av hur bra detta funkar. Det finns elever som sköter detta utmärkt och 

lider inte märkvärt. Men det finns också de som det inte funkar bra för, och det kan 

ske i det dolda. De eleverna som har särskilda behov fångas upp av extra hjälp och 

ibland får de även undervisning på skolan. 

Många ungas sociala liv är väldigt begränsat under en viktig period av deras liv. 

Jag är rädd att distansundervisning kan leda till ohälsa, både fysisk och psykisk. 

• Dåliga vanor i form av kost, motion och hygien. 

• Brist på social kontakt. 

• Avsaknad av struktur i vardagen. 

Detta kan vara ett samhällsproblem vi inte vet omfattningen av idag. 

Med anledning av detta vill jag fråga Socialnämndens ordförande: 

• Har Socialnämnden diskuterat distansundervisningens konsekvenser? 

• Har socialnämnden sett några oroväckande tendenser bland unga? 

• Har antalet orosanmälningar ökat? 

• Om ja, hur hanteras detta?" 

Socialnämndens ordförande Iosif Karambotis (S) lämnar följande svar: 
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"Fråga: Har socialnämnden diskuterat distansundervisningens konsekvenser? 

Svar: Ja, det är en fråga som har diskuterats. Arbetet inleddes med att 

Socialnämnden tidigt upprättade en omfallplan där en målbild varit att säkerställa 

nödvändigt stöd och skydd till barn, familjer och vuxna. Då var 

distansundervisningen inte inledd, så den frågan var mer ”vad händer om”. I 

omfallsplanen identifierades olika riskområden. Några av dessa var och är: 

* fler anmälningar om att barn och unga far illa 

* ökad psykisk ohälsa hos barn och vuxna 

* ökat våld i nära relationer och ökat missbruk hos föräldrar 

* familjeproblem, konflikter mellan föräldrar 

* problematisk skolfrånvaro 

* utsatta grupper blir ännu mer utsatta, ekonomiska problem då individer blir 

arbetslösa och ersättningar uteblir eller försenas 

En av de prioriterade uppgifterna i omfallsplanen är arbetet med barn och unga 

som far illa. Fokus ligger på utsatta grupper och att säkerställa socialnämndens 

kapacitet att säkerställa verksamheten för att möta dessa grupper. Socialnämnden 

är väl medvetna om att det kan komma att ändras under tiden, men omfallsplanen 

för IFO är en bra grund att utgå ifrån. Den kommer även att följas upp när 

verksamheterna börjar få koll på pandemins konsekvenser.  

När det gäller distansundervisningen har socialnämnden fått till sig att det långt 

ifrån passar alla elever. De unga som redan innan pandemin hade behov av stöd 

kan också vara de unga som inte har föräldrar som kan stötta upp. På så sätt blir 

utfallet av distansundervisningen väldigt ojämn då de unga har olika förutsättningar 

att klara sina studier. Samtidigt är det viktigt att följa restriktionerna för att få stopp 

på denna pandemi.  

Fråga: Har socialnämnden sett några oroväckande tendenser bland unga? 

Svar:  Socialnämnden och dess verksamheter delar en oro för en stödskuld, som kan 

komma visa sig längre fram. Detta då barn och unga idag inte fångas upp på 

samma sätt, när befintligt nätverk i form av utökad familj och släkt har sämre insyn. 

Lärare och elevhälsa ser inte sina elever på samma sätt via distansundervisning och 

fritidssysselsättningarna har också varit begränsade under denna period.  

Ungdomshälsan och socialtjänstens öppenvård för barn och unga ser en ökad 

psykisk ohälsa bland barn och unga. Det är betydligt fler som tar kontakt för att de 

mår dåligt. Detta är något om behöver följas övertid. Socialnämnden är ändå glad 

över att unga tar kontakt och signalerar att de inte mår bra. Det är då som 

verksamheten kan hjälpa och stötta och hitta lösningar i det enskilda fallet. 

 

Socialnämnden har via IFO inlett ett samarbete med BRIS utifrån deras statistik om 

en stor ökning av psykisk ohälsa. BRIS har sedan 15 mars beslutat att vara 

tillgängliga dygnet runt alla dagar om året. IFO kommer att genomföra flera 

aktiviteter för att fånga upp barn och unga. Detta är några av aktiviteterna: 
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* Ett informationsblad kommer ges till unga om var man kan vända sig vid behov.  

* Elevhälsan kommer att få material att sprida till lärare för att enkelt erbjuda kunna 

prata med elever kring deras mående.  

* Föräldrasupporten kommer i sina träffar med vårdnadshavare bjuda in till en 

öppen föreläsning där de ger information om föräldrasupporten och samtidigt råd 

till föräldrar i föräldraskapet.  

* IFO kommer att bjuda in media för att diskutera ungas situation tillsammans med 

BRIS, elevhälsa och eventuellt BUP. Fokus ska då ligga på pandemins följder och vad 

respektive verksamhet sett. Förhoppningsvis leder detta till en artikel i Norran där 

även uppdaterade kontaktuppgifter ska finnas med.  

Fråga: Har antalet orosanmälningar ökat? Om ja, hur hanteras detta? 

Svar: Det socialnämnden sett är att antalet anmälningar ökat. Nämnden ser dock 

ingen direkt koppling till pandemin då ökningar sker varje år och ökningen inte är 

så stor att den sticker ut från föregående år. Centrum mot våld ser inte heller någon 

ökning i antalet kontakter under pandemin. Detta betyder inte att barn och unga 

inte är mer utsatta under pandemin. IFO är förberedda att möta det behov som kan 

komma längre fram." 
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§ 162 Dnr KS 2021-000251 310 

Fråga av Carina Sundbom (C) om indraget vägunderhåll 

och snöröjning i 31 byar 

Kommunfullmäktiges beslut 

Behandlingen av ärendet är avslutad. 

Inlägg 

Carina Sundbom (C) samt Peter Stensmar (S) yttrar sig. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamot Carina Sundbom (C) har till 

samhällsbyggnadsnämndens t f ordförande ställt följande fråga: 

"Väldigt många mindre byar i Skellefteå kommun har i vinter fått besked om att de 

förlorar snöröjning och vägskötsel på sina vägar. Det handlar om vägar som är 

mellan 500 och 1000 m långa. Detta eftersom trafikverket har slutat betala bidrag 

för dessa vägar och att även kommunen drar tillbaka sin del av underhålls- och 

snöröjningskostnaderna. 

Dessutom kommer många mindre vägar utan fast boende, men som används som 

genomfartsvägar till större väg eller till närmaste by, förlora sina underhåll. 

Med anledning av ovanstående vill jag ställa följande frågor: 

 Hur mycket pengar handlar det om, som Trafikverket respektive kommunen 

har betalat per år, för vägunderhåll och snöröjning på byavägarna? 

 Hur mycket pengar handlar det om, som Trafikverket respektive kommunen 

har betalat per år, för vägunderhåll och snöröjning på genomfartsvägarna?" 

Samhällsbyggnadsnämndens t f ordförande Peter Stensmar (S) lämnar följande svar: 

"Fråga:  Hur mycket pengar handlar det om, som Trafikverket respektive kommunen 

har betalat per år, för vägunderhåll och snöröjning på byavägarna? 

Svar: För 2020 har bidraget från trafikverket varit 309 000 kronor och från 

kommunen är det ca 380 000 kronor. 

Fråga: Hur mycket pengar handlar det om, som Trafikverket respektive kommunen 

har betalat per år, för vägunderhåll och snöröjning på genomfartsvägarna? 

Svar: Den väg som bedöms som genomfartsväg har trafikverket betalat 63 000 

kronor i bidrag till och ungefär samma summa har kommunen bidragit med.”  
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§ 163 Dnr KS 2021-000275 450 

Fråga av Daniel Ådin (S) om det görs löpande 

utvärdering av avfallspåsar i papper med mera 

Kommunfullmäktiges beslut 

Behandlingen av ärendet är avslutad. 

Inlägg 

Daniel Ådin (S) samt Peter Stensmar (S) yttrar sig. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamoten Daniel Ådin (S) har till samhällsbyggnadsnämndens t 

f ordförande ställt följande fråga: 

"Sedan en tid är de s.k. majspåsarna för bioavfall utbytta mot en miljövänligare 

variant av papper. Detta är, såklart, ett riktigt beslut då ett konsekvent miljötänk bör 

omfatta hela kedjan från insamling till biogas.  

Tyvärr finner jag att papperspåsarna, i dess nuvarande form, inte riktigt håller 

måttet. Allt för många gånger har de börjat läcka i behållaren eller, än värre, på 

vägen mellan utrymmet under diskbänken till farstubron.  

Att stå på knä och torka upp rester av matavfall är en erfarenhet jag delar med 

många av mina vänner och bekanta. Om inte annat bevisas detta av alla förslag på 

s.k. Lifehacks kring detta som cirkulerar på facebook, fikarum och andra forum där 

livets vedermödor stöts och blöts.  

Vad jag förstår ska bioavfall bäras ut minst var tredje dag samt vara ”torrt” när det 

läggs i påsen. Detta är inte helt enkelt då matavfall, till sin natur, sällan är torrt. 

Risken finns att fler börjar slänga delar av sitt bioavfall bland övriga sopor där plast 

fortfarande är huvudalternativet.  

Därför undrar jag:  

 Görs det någon löpande utvärdering av papperspåsarna? 

 Finns det några planer på att byta ut dem alt. Förstärka dem på något vis?" 

Samhällsbyggnadsnämndens t f ordförande Peter Stensmar (S) lämnar följande svar: 

"Fråga: Görs det någon löpande utvärdering av papperspåsarna? 

Svar: Ja, det sker löpande utvärdering av papperspåsarna. Med andra kommuner 

som använder papperspåsar sker en dialog och av de som har utsortering av 

matavfall är det 130 mot 16 som använder papperspåsar. Alltfler byter dessutom till 

papperspåsar eftersom majspåsen och likande alternativ innehåller plast som vi 

behöver minska användningen av i samhället. 

Självklart har verksamheten också regelbunden dialog med tillverkarna och bland 

annat har Modi Dynäs (pappersproducent utanför Kramfors) varit på besök och 

beskrivit sin tillverkning. De har bland annat redovisat hur de ständigt arbetar med 

pappersfibern och dess kemi för att få en våtstark, töjbar, lätt och smidig 

papperskvalitet, som är lämplig för matavfall. 
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Fråga: Finns det några planer på att byta ut dem alt. Förstärka dem på något vis? 

Svar: Det finns inga planer att byta ut papperspåsen då den är betydligt bättre för 

miljön, jämfört med andra alternativ. Det finns krav från EU (engångsplastdirektivet) 

att vissa engångsartiklar av plast ska förbjudas och andra ska minska i förbrukning. 

Vid upphandling av papperspåsar har Skellefteå kommun använt sig av 

branschorganisationen Avfall Sveriges upphandlingsmall där det bland annat ställs 

krav på att papperspåsen ska vara vattenavvisande, högtöjbart och tillverkat av 

våtstarkt kraftpapper. Påsen ska vid normal hantering släppa igenom fukt, men inte 

vätska. Men det är klart att hanteringen i köket är nog så viktig. Därför ger 

verksamhet avfall tips på kommunens hemsida om vad man bör tänka på: 

 Använd alltid behållaren avsedd för matavfallspåsar som låter påsen luftas. 

Täta behållare t ex hinkar eller plastpåse gör att papperspåsen blöter 

igenom och mjuknar upp. 

 Låt blött matavfall rinna av i vasken innan du lägger det i papperspåsen. 

 Byt papperspåse ofta även om den inte är full. 

 Stäng papperspåsen ordentligt genom att rulla ihop den före du lägger den 

i kärlet. Är den överfull (vilket du ska undvika) kan du trä ytterligare en 

papperspåse över så att det blir tätt. 

Beslutet som samhällsbyggnadsnämnden har tagit, att byta till papperspåsar, följer 

helt i linje med EU:s ambitioner, och ger dessutom en tydlig signal att Skellefteå 

kommun har höga ambitioner att skapa en hållbar kommun, där plast fasas ut." 
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§ 164 Dnr KS 2021-000279 291 

Fråga av Christina Soldan (L) om Kanalskolan 

Kommunfullmäktiges beslut 

Behandlingen av ärendet är avslutad. 

Inlägg 

Christina Soldan (L) samt Tomas Teglund (S) yttrar sig. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamoten Christina Soldan (L) har till nämnden för support och 

lokalers ordförande ställt följande fråga: 

"Kanalskolan är en av stans arkitektspärlor, enligt byggnadsantikvarier. Det är en 

pärla i funkisarkitekur. Nu har skolan tömts på elever till Floraskolans förmån. 

Kanalskolan är tillfälligt vald till att vara dels evakuering för andra kommunala 

kontor och dels som tillfällig plats för yrkesverksamma konstnärer. 

Kanalskolan föreslås att plomberas för att vara resurs om något oförutsett skulle 

hända på en annan skola. Det kan t ex vara en nedläggning av en fristående skola 

eller om en kommunal skola behöver stängas för underhåll eller liknande. 

Faktumet är att hur man än vänder och vrider på frågan om Kanalskolans öde så 

belastas kommunen med stora utgifter för underhåll, renovering, mm. 

Med anledning av detta vill jag fråga ordföranden för nämnden för support och 

lokaler: 

Kommer kommunen att aktivt försöka sälja eller hyra ut Kanalskolan eller finns det 

andra planer för at undvika onödiga kostnader som tomma lokaler innebär?" 

Nämnden för support och lokalers ordförande Tomas Teglund (S) lämnar följande 

svar: 

"För närvarande används Kanalskolan som evakuering under ombyggnaden av 

stadshuset samt för några av de tjänstepersoner som flyttat ut från Hjorten (när 

hyreskontraktet upphörde i årsskiftet). Kanalskolan kommer att användas som 

evakuering fram till oktober i år och finns det inte behov av den för annan 

kommunal verksamhet så kommer den att placeras i den så kallade lokalbanken.   

I kommunens styrprinciper finns det inskrivet att det ska skapas en så kallad 

lokalbank som syftar till att ha lokaler i beredskap för den kraftiga expansion vi står 

inför. Främst handlar det om lokaler för skola och barnomsorg. I samband med att 

en lokal placeras i lokalbanken så dras värme och skötsel ner på så låg nivå som 

möjligt för att undvika onödiga kostnader. 

Med det centrala läge Kanalskolan har så är jag övertygad om att den inom en snar 

framtid kommer att återigen nyttjas som skollokal." 
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§ 165 Dnr KS 2021-000242 101 

Remisser till kommunfullmäktige 2021-04-20 

Sammanfattning 

Dnr 2021-000245  

Motion av Ramona Dolan (M) om anläggningsplan för Skellefteå kommuns 

idrottsanläggningar (12/21) 

Dnr 2021-000246 

Motion av Ramona Dolan (M) och Stefan Anundi (M) om att planera för en 

idrottshall i ett växande Sunnanå (13/21) 

Dnr 2021-000247 

Motion av Ramona Dolan (M) om trygga handelsstråk (14/21) 

Dnr 2021-000248 

Motion av Ramona Dolan (M), Johan Söderberg (M) och Micaela Löwenhöök (M) 

om att kommunen måste bidra till att lagföra återvändande IS-terrorister (15/21) 

Dnr 2021-000254 

Motion av Charlotta Enqvist (KD) samt Petter Ershag (KD) om rehabilitering och 

mellanvård på stödboende (16/21) 

Dnr 2021-000255 

Motion av Charlotta Enqvist (KD) samt Petter Ershag (KD) om byggande av vård- 

och omsorgsboende (17/21) 
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Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

  

 

§ 166 Dnr KS 2021-000243 101 

Delgivningar till kommunfullmäktige 2021-04-20 

Dnr 2021-000225 

Revisionens rapport "Granskning av kommunens hantering av statsbidrag" 

Dnr 2021-000253 

För- och grundskolenämndens protokoll 2021-03-24 § 40 "Utvärdering av en 

skola i toppklass" 
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